
Acta del Ple

Identificació de la sessió

Sessió: PLE ORDINARI DEL DIA 20 DE GENER DE 2022
Ens: Ajuntament de Riudoms

PleÒrgan: 
OrdinàriaCaràcter: 

Sergi Pedret LlauradoPresident/a: 
Alexandra Rodríguez JiménezSecretari/ària: 

20 de gener de 2022Dia: 
19:04Hora d'inici: 

20:28Hora de finalització: 
Sessió telemàticaLloc: 

Assistents:

Sra. Núria Mas Folch (JUNTS)
Sra. Inmaculada Beatriz Parra Hipólito (JUNTS)
Sra. Judit Albesa Fontgivell (JUNTS)
Sr. Jordi Domingo Ferré (JUNTS)
Sr. Josep M. Bages Virgili (JUNTS)
Sra. Verònica Torres Ferrant (JUNTS)
Sr. Ricard Gili Ferré (ERC-AM)
Sra. Carme Cros Garrido (ERC-AM)
Sra. Maria Teresa Basora Gallisà (ERC-AM)
Sr. Arnau Salvat López (ERC-AM)
Sr. Enric Jódar Ciurana (CUP-AMUNT)
Sr. Jose Manuel Hernández Pérez (PSC-CP)

El Sr. Alcalde inicia la sessió dient: “Molt bona tarda a totes i a tots i donem per iniciat aquest
ple d’avui 20 de gener de 2022”.

ACORDS

 INFORME DE PRESIDÈNCIA

INFORME DE PRESIDÈNCIA1. 

El Sr. Alcalde comença aquest punt d’informe de presidència explicant el següent: “Cada dia
són més les accions incíviques que ocorren el nostre municipi i que malmeten l’entorn urbà i
natural de Riudoms. És difícil d'entendre que una persona pugui causar danys al poble on hi fa
vida i, en molts casos, on hi ha nascut i s’hi ha fet gran. Els veïns i veïnes que d’alguna manera
s’impliquen al poble i que dediquen part de del seu temps en fer créixer Riudoms, ja sigui des
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de les entitats, des de les associacions, o fent comerç local o amb iniciatives impulsades des
de l'Ajuntament, o simplement que tenen cura dels seus espais i si veuen alguna cosa per
arreglar o malmesa es dirigeixen a l'Ajuntament per tal d’avisar i evitar que algú prengui mal,
doncs per aquestes persones és una falta de respecte. Passejar-se pel poble que estimen i
cuiden i trobar-se amb pintades a les parets d'edificis o equipaments, adhesius al mobiliari
urbà, excrements a les zones verdes on juguen els infants o pixarades de gossos a les
cantonades de les cases. És una falta de respecte amb majúscules, una falta de respecte. Des
de l’Ajuntament assumim la tasca que ens pertoca que és la de conscienciar la població sobre
la problemàtica de l’incivisme des de les regidories corresponents, vetllar pel compliment de les
normes, per part de la guàrdia municipal, i mantenir net i cuidar l'entorn. És per això que la
brigada municipal dedica gran part de la seva jornada laboral a tasques de manteniment i
neteja. És per això que tenim previst iniciar en les pròximes setmanes una campanya per a les
persones propietàries de gossos, igual que vam fer uns anys amb la campanya de recollida d’
excrements “Jo li ho recullo”. És per això que tenim previst intensificar la vigilància, per part
dels nostres agents, en l’incivisme al carrer, i és per això que estem també en contacte amb un
col·lectiu de persones riudomenques que tenen previst formar-se com a entitat, vetllant pel
control i la cura de les colònies de gats i, aquí hem iniciat diferents accions conjuntes amb
aquest objectiu. Nosaltres com a govern i l'ajuntament assumim les tasques que ens pertoquen
per tal d’erradicar l’incivisme, però amb això no n'hi ha prou. Com a riudomencs i com a
riudomenques, totes i tots, si us plau assumim cadascú la nostra tasca i aportem la nostra
contribució a fer del nostre poble un Riudoms més net, cuidat i més agradable, i sobretot fem-
ho per respectar a tots els nostres veïns i veïnes, els que s’asseuen a la taula del costat quan
anem a fer un cafè, els que viuen al mateix bloc, els que ens saluden pel carrer quan et creus
amb ells, els que et trobes a la sortida de l'escola al recollir la canalla, els que comparteixen
aficions com les teves, els que van a la mateixa classe que tu i que juguen amb tu al parc.
Simplement, respectem-nos”.

 DONAR COMPTE DE LES RESOLUCIONS DICTADES PER L'ALCALDIA

DACIÓ DE COMPTE DELS DECRETS DE LA PRESIDÈNCIA DEL NÚM. 909 AL NÚM.2. 
1035 DE 2021

El Sr. Alcalde explica que es passa a donar compte dels Decretes de l’Alcaldia que van des del
909 al 1035 de l’any 2021. I a continuació, dona la paraula als portaveus dels diferents grups
municipals, per si hi ha algun aclariment pel que fa als Decrets de presidència.
 
A continuació intervé el Sr. Ricard Gili, portaveu del grup municipal de la CUP, que manifesta el
següent: “Sí, un petit aclariment en relació al Decret d’Alcaldia 1007. Mentre el busques vaig
comentant l’aclariment a fer. És un Decret d’Alcaldia que fa referència a una acció que va tirar
endavant a proposta d’esquerra en una moció que vau aprovar el maig passar tots els grups
per unanimitat, i és aquella que els equipament públics de Riudoms disposin de tampons i
compreses. El títol del Decret parla de compra de dispensadors, no la compra de tampons i
compreses, compra de dispensadors, però en la resolució no ha quedat clar si només compren
els dispensadors o també un pac de tampons i compreses. Simplement és això. Veuràs que al
títol hi diu dispensadors però crec que són el primer punt de la resolució, no parla de
dispensadors sinó de tampons i compreses. Si ara no ho podeu aclarir, després en un altre
moment. Gràcies”.
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El Sr. Alcalde respon dient el següent: “En tot cas, si us sembla li donem la paraula a la
regidora Núria Mas. Jo entenc que són les tres coses, els dispensadors, els tampons i les
compreses, però si ella ho vol confirmar com a regidora que està duent l’acció. Jo crec que sí,
però que ho confirmi ella”.
 
Tot seguit, la regidora Sra. Núria Mas respon dient: “Sí, es compren els dispensadors i també
es compren subministraments, compreses i tampons”.
 
El Sr. Alcalde agraeix les intervencions, i no havent-hi cap intervenció més part de la resta de
regidors, es passa a donar compte al Ple.

Es dóna compte, en compliment de l'article 42 del Reglament d'organització, funcionament i
règim jurídic de les corporacions locals, aprovat per Reial Decret 2568/1986 de 28 de
novembre, de les resolucions de la Presidència/Alcaldia, del núm. 909 al núm. 1035 de 2021,
amb un total de 127.

Resum per unitats
15 Àrea de Serveis Interns

10 Tresoreria

1 Intervenció

57 Àrea Secretaria

6 Assistència jurídica

4 Recursos Humans

1 Contractació

9 Obres, Urbanismes i Activitats

4 Comptabilitat

1 Àrea intervenció

2 Àrea de Serveis a la Persona

11 Àrea tresoreria

1 Àrea de Serveis al Territori

1 Secretaria

4 Subvencions

Detall dels Decrets
Núm.
decret

Data Unitat Assumpte

2021-
0000909

1 5  d e
novembre
de 2021

À r e a
Secretaria

Cessió temporal sala planta baixa Epicentre Gaudí el dia 3.12.2021 a la
Comunitat de regants de la Mina dels Rosaris

2021-
0000910

1 5  d e
novembre
de 2021

Recursos
Humans

Aprovació part empresa despesa farmacèutica personal funcionari integrat.

2021-
0000911

1 5  d e
novembre
de 2021

À r e a
Secretaria

Convocatòria de 'PLE ORDINARI DEL DIA 18 DE NOVEMBRE DE 2021'

2021-
1 7  d e
novembre Tresoreria Pagament a justificar núm. 020/2021
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0000912 de 2021

2021-
0000913

1 7  d e
novembre
de 2021

Tresoreria Pagament a justificar núm. 019/2021

2021-
0000914

1 7  d e
novembre
de 2021

Subvencions
Convocatòria per a la concessió de beques als estudiants que finalitzen
els estudis de batxillerat i cicle de grau mitjà a Riudoms.

2021-
0000915

1 7  d e
novembre
de 2021

À r e a
Secretaria

Cessió temporal sala de formació de les Escoles Velles a Club Escacs
Riudoms Mindgames el dia 28.11.2021 per portar a terme torneig d'escacs

2021-
0000916

1 7  d e
novembre
de 2021

Assistència
jurídica

Aprovació de l'inici de l’expedient per a l'aprovació del Projecte d'actuació
específica en sòl no urbanitzable per la rehabilitació de la masia existent
ubicada al polígon 17, parcel·la 73, de Riudoms, per adequar-la a
habitatge familiar i la seva catalogació

2021-
0000917

1 7  d e
novembre
de 2021

À r e a
Secretaria

Convocatòria de 'COMISSIÓ INFORMATIVA D'URBANISME, OBRES I
ACTIVITATS DEL DIA 22 DE NOVEMBRE DE 2021'

2021-
0000918

1 7  d e
novembre
de 2021

À r e a
Secretaria

Subministrament avellanes per l'acte de reconeixement pels mèrits
esportius de salvament i socorrisme - Amics de Riudoms

2021-
0000919

1 7  d e
novembre
de 2021

À r e a
Secretaria

Convocatòria de 'JUNTA DE GOVERN ORDINÀRIA DEL DIA 22 DE
NOVEMBRE DE 2021'

2021-
0000920

1 7  d e
novembre
de 2021

À r e a
Secretaria

Subministrament de coques per l'acte de reconeixement pels mèrits
esportius de salvament i socorrisme - Amics de Riudoms

2021-
0000921

1 8  d e
novembre
de 2021

Tresoreria Relació ordenació pagaments núm. 029/2021

2021-
0000922

1 8  d e
novembre
de 2021

Obres,
Urbanismes
i Activitats

Bonificació del 95% de la quota de l’ICIO per la instal·lació de plaques
solars fotovoltaiques a l’habitatge situat al carrer de la Solana, número 12,
de Riudoms.

2021-
0000923

1 8  d e
novembre
de 2021

Obres,
Urbanismes
i Activitats

Bonificació del 95% de la quota de l’ICIO per la instal·lació de plaques
solars fotovoltaiques a l’habitatge situat al carrer dels Avellaners, número
17, de Riudoms.

2021-
0000924

1 8  d e
novembre
de 2021

Obres,
Urbanismes
i Activitats

Bonificació del 95% de la quota de l’ICIO per la instal·lació de plaques
solars fotovoltaiques a l’habitatge situat al carrer de la Sardana, número
24, de Riudoms.

2021-
0000925

1 8  d e
novembre
de 2021

Obres,
Urbanismes
i Activitats

Ocupació via pública amb material d’obra

2021-
0000926

1 9  d e
novembre
de 2021

À r e a
Secretaria

Cessió equipament per poder realitzar assajos per part de la Banda de
Cornetes i Timbals de Santa Llúcia (dimarts)

2021-
0000927

1 9  d e
novembre
de 2021

Àrea de
Serveis
Interns

Proposta aprovació despeses desplaçaments a incloure a la nòmina

2021-
0000928

1 9  d e
novembre
de 2021

À r e a
tresoreria

Resolució a la sol·licitud de devolució de l'import pagat per l'assistència
del seu fill a l'Escola de Lleure "Viu l'Estiu 2021".

2021-
0000929

1 9  d e
novembre
de 2021

À r e a
Secretaria

Cessió temoporal recinte de Sant Antoni el 28/11/2021

Transcripció de l'acta número 2022-0000001 de l'òrgan de l'ens Ajuntament de Riudoms signada per: Alexandra Rodríguez Jiménez - DNI *** (SIG), Sergi

Pedret Llauradó - DNI *** (SIG) en data: 14/03/2022, 14/03/2022A
q
u
e
s
t
 
d
o
c
u
m
e
n
t
 
é
s
 
u
n
a
 
c
ò
p
i
a
 
a
u
t
è
n
t
i
c
a
 
d
e
l
 
d
o
c
u
m
e
n
t
 
e
l
e
c
t
r
ò
n
i
c
 
o
r
i
g
i
n
a
l
 
c
u
s
t
o
d
i
a
t
 
p
e
r
 
A
j
u
n
t
a
m
e
n
t
 
d
e
 
R
i
u
d
o
m
s
.
 
P
o
d
e
u
 
v
e
r
i
f
i
c
a
r
 
l
a
 
s
e
v
a
 
a
u
t
e
n
t
i
c
i
t
a
t
 
a

t
r
a
v
é
s
 
d
e
l
 
s
e
r
v
e
i
 
d
e
 
v
a
l
i
d
a
c
i
ó
 
d
e
 
l
a
 
S
e
u
 
E
l
e
c
t
r
ò
n
i
c
a
 
d
e
 
l
'
E
n
s
 
a
m
b
 
e
l
 
C
V
E
 
5
F
D
2
1
9
2
0
0
A
0
9
4
E
C
C
8
C
6
D
5
F
A
9
4
2
3
9
2
E
E
D
 
i
 
d
a
t
a
 
d
'
e
m
i
s
s
i
ó
 
1
3
/
1
2
/
2
0
2
3
 
a
 
l
e
s
 
0
9
:
3
5
:
0
3

SIGNAT ELECTRÒNICAMENT PER:
Actuacio Automatitzada Secretaria el dia 06/05/2022 a les 10:19:13



2021-
0000930

1 9  d e
novembre
de 2021

Assistència
jurídica

Proposta d'aprovació del Pla de seguretat i salut de les obres del Projecte
basic i executiu de rehabilitació de la segona planta del Centre d'entitats i
formació "Les escoles velles" per a espai de dinamització econòmica del
municipi

2021-
0000931

1 9  d e
novembre
de 2021

À r e a
Secretaria

Subministrament detalls (gerberes) per l'acte d'homenatge a la Vellesa en
el marc de les Festes del Beat 2021

2021-
0000932

1 9  d e
novembre
de 2021

À r e a
Secretaria

Subministrament ampolles d'oli campionats de patinatge

2021-
0000933

2 2  d e
novembre
de 2021

À r e a
tresoreria

Personació en el procediment abreujat núm. 364/2021-A que coneix el
Jutjat Contenció Administratiu núm. 2 de Tarragona interposat per la Sra.
Bautista.

2021-
0000934

2 2  d e
novembre
de 2021

À r e a
Secretaria

Aprovació de la relació provisional d'aspirants admesos/es i exclosos/es
en la convocatòria per a la formació d'una borsa de treball de tècnic/a
Superior d'Administració General (TAG) per l'àrea de serveis al territori.

2021-
0000935

2 2  d e
novembre
de 2021

À r e a
Secretaria

Cessió sala formació de les Escoles Velles el 23.11.2021 a Junts per
Riudoms

2021-
0000936

2 2  d e
novembre
de 2021

À r e a
Secretaria

Cessió sala de conferències de les Escoles Velles l'1.12.2021 a Junts per
Riudoms

2021-
0000937

2 3  d e
novembre
de 2021

Àrea de
Serveis
Interns

Complement de productivitat mes de novembre integrants Servei de
Vigilants

2021-
0000938

2 3  d e
novembre
de 2021

Subvencions
Acceptar l’atorgament de la subvenció concedida per la Generalitat de
Catalunya per al finançament de les despeses de l’Escola de Música
Municipal, curs 2018/2019 i curs 2019/2020.

2021-
0000939

2 3  d e
novembre
de 2021

À r e a
Secretaria

Concessió d’una targeta d’armes

2021-
0000940

2 3  d e
novembre
de 2021

À r e a
Secretaria

Concessió d’una targeta d’armes

2021-
0000941

2 4  d e
novembre
de 2021

À r e a
Secretaria

Convocatòria de 'JUNTA DE GOVERN LOCAL ORDINÀRIA DEL DIA 29
DE NOVEMBRE DE 2021'

2021-
0000942

2 4  d e
novembre
de 2021

À r e a
tresoreria

Exp. núm. 226/2019-R, en relació a la devolució d'ingressos indeguts per l’
import carregat en excés en concepte d’ús del Servei de Menjador escolar
durant el curs 2018-2019.

2021-
0000943

2 4  d e
novembre
de 2021

Àrea de
Serveis
Interns

Aprovació serveis extraordinaris inclosos a la nòmina del mes de
novembre 2021

2021-
0000944

2 5  d e
novembre
de 2021

À r e a
Secretaria

Llicència temporal ocupació via pública de la Plaça de l'Església el 27/11
/2021 al Casal Popular La Calderera

2021-
0000945

2 5  d e
novembre
de 2021

Comptabilitat Aixecament d’objecció de la relació de factures núm. 51/2021

2021-
0000946

2 6  d e
novembre
de 2021

À r e a
Secretaria

Llicència temporal ocupació via pública plaça de l'Església Residèncai 3a
Edat L'Onada

2021-
2 6  d e Àrea de Aprovació nòmina de retribucions del personal de l’Ajuntament i
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0000947 novembre
de 2021

Serveis
Interns

assistències dels regidors corresponents al mes de novembre de 2021 i
assegurances socials

2021-
0000948

2 6  d e
novembre
de 2021

Àrea de
Serveis
Interns

Ordenació pagament nòmina de retribucions del personal de l’Ajuntament i
assistències dels regidors corresponents al mes de novembre de 2021 i
assegurances socials.

2021-
0000949

2 6  d e
novembre
de 2021

Àrea de
Serveis
Interns

Ordenació pagament fons social 2020

2021-
0000950

2 9  d e
novembre
de 2021

À r e a
Secretaria

Requeriment d'esmena 'El taller de Mot'

2021-
0000951

2 9  d e
novembre
de 2021

À r e a
intervenció

Aportació a compte exercici 2021 Riudoms Serveis EPE

2021-
0000952

2 9  d e
novembre
de 2021

Tresoreria Relació ordenació pagaments núm. 030/2021

2021-
0000953

3 0  d e
novembre
de 2021

Contractació Acord de rectificació de l’error material de l’acord d’adjudicació

2021-
0000954

3 0  d e
novembre
de 2021

À r e a
tresoreria

Resolució de la petició d'exempció de l'IVTM del vehicle amb matrícula
8904-BNP

2021-
0000955

3 0  d e
novembre
de 2021

À r e a
tresoreria

Anul·lació del rebut 2010MEN055 emès per error.

2021-
0000956

3 0  d e
novembre
de 2021

À r e a
Secretaria

Convocatòria de la Mesa General de Negociació per aprovació de l'OPO
any 2021

2021-
0000957

1  d e
desembre
de 2021

Obres,
Urbanismes
i Activitats

bonificació del 95% de la quota de l’ICIO per la instal·lació de plaques
solars fotovoltaiques a l’habitatge situat al carrer Salvador Espriu, núm.
101.

2021-
0000958

1  d e
desembre
de 2021

Obres,
Urbanismes
i Activitats

Ocupació via pública per camió de mudances

2021-
0000959

1  d e
desembre
de 2021

À r e a
Secretaria

Convocatòria de 'JUNTA DE GOVERN LOCAL ORDINÀRIA DEL DIA 7
DE DESEMBRE DE 2021'

2021-
0000960

2  d e
desembre
de 2021

À r e a
Secretaria

Convocatòria de 'COMISSIÓ INFORMATIVA D'URBANISME, OBRES I
ACTIVITATS DEL DIA 9 DE DESEMBRE DE 2021'

2021-
0000961

2  d e
desembre
de 2021

À r e a
tresoreria

Devolució d’ingressos indeguts per pagament del rebut de la llar d’infants
del mes de JULIOL/21 atès que no va fer ús del servei d’ampliació horària
matinal (Rebut núm. 2107PIC003).

2021-
0000962

7  d e
desembre
de 2021

À r e a
Secretaria

Autorització de celebració d'un matrimoni civil el dia 12 de desembre de
2021

2021-
0000963

7  d e
desembre
de 2021

Secretaria
Autorització de celebració d'un matrimoni civil el dia 29 de desembre de
2021

2021-
0000964

7  d e
desembre
de 2021

À r e a
Secretaria

Aprovació definitiva de la relació d'admesos i exclosos del procés selectiu
per la formació d'una borsa de treball d'auxiliars administratius
/administratives
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2021-
0000965

7  d e
desembre
de 2021

À r e a
Secretaria

Nomenament de secretària accidental

2021-
0000966

9  d e
desembre
de 2021

Àrea de
Serveis a la
Persona

Resolució de la sol·licitud de renovació de la targeta d'aparcament per a
persones amb discapacitat, titular no conductor

2021-
0000967

9  d e
desembre
de 2021

Tresoreria Adjudicació operació d'endeutament a curt termini.

2021-
0000968

9  d e
desembre
de 2021

À r e a
Secretaria

Convocatòria de 'JUNTA DE GOVERN LOCAL ORDINÀRIA DEL DIA 13
DE DESEMBRE DE 2021'

2021-
0000969

9  d e
desembre
de 2021

Àrea de
Serveis
Interns

Aprovació fons social 2021

2021-
0000970

1 0  d e
desembre
de 2021

À r e a
Secretaria

Llicència ocupació temporal ocupació de la via pública de les pistes
annexes al pavelló l'11.12.2021

2021-
0000971

1 0  d e
desembre
de 2021

À r e a
tresoreria

Anul·lació del rebut 2009MEN147 emès per error.

2021-
0000972

1 0  d e
desembre
de 2021

À r e a
tresoreria

Aprovació de la despesa i l'ordenació del pagament de la taxa anual per
reserva de domini públic radioelèctric per a un ús privatiu (model 990), que
correspon a l'any 2020

2021-
0000973

1 0  d e
desembre
de 2021

À r e a
tresoreria

Aprovació del padró de la taxa per la prestació del servei de la Llar
d'Infants que correspon al mes de desembre de 2021.

2021-
0000974

1 3  d e
desembre
de 2021

Àrea de
Serveis
Interns

Autorització assistència i aprovació despesa drets d'examen formació

2021-
0000975

1 4  d e
desembre
de 2021

À r e a
Secretaria

Cancel·lació de la cessió de les golfes de la casa Gaudí el 19.12.2021 a
Gourmets Riudoms

2021-
0000976

1 4  d e
desembre
de 2021

À r e a
Secretaria

Aprovació dels comptes justificatius presentats pels grups polítics
municipals en relació a les despeses de funcionament realitzades durant
l'exercici 2020

2021-
0000977

1 4  d e
desembre
de 2021

À r e a
Secretaria

Convocatòria de 'COMISSIÓ INFORMATIVA D'HISENDA I GOVERNACIÓ
DEL DIA 17 DE DESEMBRE DE 2021'

2021-
0000978

1 4  d e
desembre
de 2021

Tresoreria Pagament a justificar núm. 022/2021

2021-
0000979

1 4  d e
desembre
de 2021

Àrea de
Serveis
Interns

Resolució petició reconeixement serveis prestats

2021-
0000980

1 4  d e
desembre
de 2021

Comptabilitat Pagament a justificar núm. 023/2021

2021-
0000981

1 5  d e
desembre
de 2021

Assistència
jurídica

Arxiu de l'expedient per desistiment de l'interessat

2021-
1 5  d e
desembre À r e a Convocatòria de 'COMISSIÓ INFORMATIVA D'URBANISME, OBRES I
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0000982 de 2021 Secretaria ACTIVITATS DEL DIA 20 DE DESEMBRE DE 2021'

2021-
0000983

1 5  d e
desembre
de 2021

À r e a
Secretaria

Convocatòria de 'JUNTA DE GOVERN LOCAL ORDINÀRIA DEL DIA 20
DE DESEMBRE DE 2021'

2021-
0000984

1 5  d e
desembre
de 2021

Tresoreria Pagament a justificar núm. 021/2021

2021-
0000985

1 6  d e
desembre
de 2021

Obres,
Urbanismes
i Activitats

Ocupació via pública contenidor

2021-
0000986

1 6  d e
desembre
de 2021

Àrea de
Serveis al
Territori

Llicència urbanística per la reparació de la teulada i de les esquerdes a la
construcció situada al polígon 17, parcel·la 31, de Riudoms

2021-
0000987

1 6  d e
desembre
de 2021

À r e a
Secretaria

Aprovació de la relació provisional d'aspirants admesos/es i exclosos/es
en la convocatòria per a la formació d'una borsa de treball de tècnic/a mig
d'Administració General (TAG) per l'àrea econòmica

2021-
0000988

1 6  d e
desembre
de 2021

Subvencions
Concessió de beca d’estudis a les persones estudiants que han finalitzat
els estudis de batxillerat i cicle de grau mitjà a Riudoms, promoció 2018
/2020.

2021-
0000989

1 6  d e
desembre
de 2021

Assistència
jurídica

Canvi de titularitat de la llicència d'obres per la construcció d’un edifici
plurifamiliar destinat a aparcaments, dos locals comercials i vuit
habitatges, situat a la plaça del Portal de Ponent, número 4, i al carrer sant
Vicenç, número 13, de Riudoms

2021-
0000990

1 7  d e
desembre
de 2021

À r e a
Secretaria

Servei reparació marcador camp de futbol núm. 2

2021-
0000991

1 7  d e
desembre
de 2021

À r e a
Secretaria

Servei retirada de mobiliari de la planta segona de les Escoles Velles

2021-
0000992

1 7  d e
desembre
de 2021

À r e a
Secretaria

Autorització llicència ocupació via pública ús zona enjardinada del costat
de l'Escola Cavaller Arnau

2021-
0000993

1 7  d e
desembre
de 2021

Subvencions
Sol·licitud de subvenció per a la instal·lació d’una estació de recàrrega
ràpida de vehicles elèctrics dins el Programa MOVES III.

2021-
0000994

1 7  d e
desembre
de 2021

À r e a
Secretaria

Resolució estimatoria de responsabilitat patrimonial formulada per lesions
a les dents, per caiguda per les escales Plaça Mare Cèlia, de Riudoms

2021-
0000995

1 7  d e
desembre
de 2021

Obres,
Urbanismes
i Activitats

Devolució de la fiança d’obres, construcció de piscina al c/Tramuntana, 9

2021-
0000996

1 7  d e
desembre
de 2021

À r e a
Secretaria

Servei impressió material gràfic procés participació ciutadana previ al
POUM

2021-
0000997

1 7  d e
desembre
de 2021

À r e a
Secretaria

Relació definitiva d’aspirants admesos/es i exclosos/es en la convocatòria
per a la formació d’una borsa de treball de Tècnic/a Superior d’
Administració General (TAG) per l’àrea de serveis al Territori

2021-
0000998

2 0  d e
desembre
de 2021

À r e a
tresoreria

Expedient de revisió i rectificació de l'import carregat en excés en
concepte d'ús del Servei de Menjador escolar corresponent al mes de juny
2019 atès que es van comptar més dies del que en realitat van ser 

2021-
0000999

2 0  d e
desembre
de 2021

À r e a
Secretaria

Convocatòria de 'PLE EXTRAORDINARI DEL DIA 23 DE DESEMBRE DE
2021'
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2021-
0001000

2 1  d e
desembre
de 2021

Assistència
jurídica

Aixecament d'objecció oferta d’ocupació pública de l’Ajuntament de
Riudoms corresponent a l’exercici 2021

2021-
0001001

2 1  d e
desembre
de 2021

Recursos
Humans

Aprovació nòmina de retribucions del personal de l’Ajuntament i dels
regidors amb dedicació parcial corresponent a la paga extraordinària de
Nadal 2021.

2021-
0001002

2 1  d e
desembre
de 2021

Recursos
Humans

Ordenació pagament nòmina de retribucions del personal de l’Ajuntament i
dels regidors amb règim de dedicació parcial, corresponents a la paga
extraordinària de Nadal 2021.

2021-
0001003

2 2  d e
desembre
de 2021

À r e a
Secretaria

Servei impressió d'un rollup en el marc del procés de participació
ciutadana (POUM)

2021-
0001004

2 2  d e
desembre
de 2021

Assistència
jurídica

Proposta d'audiència per la sol·licitud de llicència urbanística per la
realització de diverses obres a la parcel·la 14 del polígon 14 de Riudoms

2021-
0001005

2 2  d e
desembre
de 2021

À r e a
Secretaria

Servei contractació Sessió Hora del conte En clau de clown

2021-
0001006

2 2  d e
desembre
de 2021

À r e a
Secretaria

Adjudicació de les Llicències d’ús privatiu o ocupació temporal del domini
públic de l’espai de Coworking Riudoms, ubicat a l'Antiga Llar de Jubilats,
de Riudoms. 2a convocatòria

2021-
0001007

2 2  d e
desembre
de 2021

À r e a
Secretaria

Subministrament de dispensadors de tampons i compreses per col·locar a
equipaments municipals

2021-
0001008

2 2  d e
desembre
de 2021

Recursos
Humans

Acceptació baixa per jubilació

2021-
0001009

2 2  d e
desembre
de 2021

À r e a
tresoreria

Aprovació del calendari de pagament en període voluntari dels tributs de
cobrament periòdic per rebut i notificació col·lectiva, per a l'exercici 2022

2021-
0001010

2 2  d e
desembre
de 2021

Obres,
Urbanismes
i Activitats

Ocupació via pública contenidor

2021-
0001011

2 2  d e
desembre
de 2021

À r e a
Secretaria

Convocatòria de 'JUNTA DE GOVERN LOCAL ORDINÀRIA DEL DIA 27
DE DESEMBRE DE 2021'

2021-
0001012

2 2  d e
desembre
de 2021

À r e a
Secretaria

Subministrament materials per a la construcció pèrgola Camí de les
Passeres

2021-
0001013

2 3  d e
desembre
de 2021

À r e a
Secretaria

Resolució Reserva sala formació Escoles Velles per tornejos d'escacs
diversos dies

2021-
0001014

2 3  d e
desembre
de 2021

Àrea de
Serveis
Interns

Aprovació dietes assistència membres tribunal convocatòria borsa de
treball places d'auxiliar administratiu/va

2021-
0001015

2 3  d e
desembre
de 2021

Àrea de
Serveis
Interns

Proposta aprovació dietes i desplaçaments a incloure a la nòmina

2021-
0001016

2 3  d e
desembre
de 2021

Àrea de
Serveis
Interns

Complement de productivitat mes de desembre integrants Servei de
Vigilants

2021-
2 3  d e
desembre

Àrea de
Serveis Aprovació serveis extraordinaris inclosos a la nòmina del mes de
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0001017 de 2021 Interns desembre 2021

2021-
0001018

2 3  d e
desembre
de 2021

Tresoreria Relació ordenació pagaments núm. 031/2021

2021-
0001019

2 7  d e
desembre
de 2021

À r e a
Secretaria

Denegar cessió sala d'actes Casa de Cultura el dia18.1.2022 i cessió
equipament alternatiu

2021-
0001020

2 8  d e
desembre
de 2021

À r e a
Secretaria

Servei Creació gràfica i audiovisual pel procés de participació ciutadana
previ al POUM

2021-
0001021

2 8  d e
desembre
de 2021

Tresoreria Relació ordenació pagaments núm. 032/2021

2021-
0001022

2 8  d e
desembre
de 2021

Àrea de
Serveis
Interns

Aprovació nòmina de retribucions del personal de l’Ajuntament i
assistències dels regidors corresponents al mes de desembre de 2021 i
assegurances socials

2021-
0001023

2 8  d e
desembre
de 2021

Àrea de
Serveis
Interns

Ordenació pagament nòmina de retribucions del personal de l’Ajuntament i
assistències dels regidors corresponents al mes de desembre de 2021 i
assegurances socials.

2021-
0001024

2 9  d e
desembre
de 2021

Àrea de
Serveis a la
Persona

Resolució de la sol.licitud de renovació de la targeta d'aparcament per a
persones amb discapacitat, com a titular no conductor

2021-
0001025

2 9  d e
desembre
de 2021

À r e a
Secretaria

Atorgament llicència sala formació Escoles Velles per torneig escacs el 22
de gener 2021

2021-
0001026

2 9  d e
desembre
de 2021

À r e a
Secretaria

Subministrament lots de bolquers reutilitzables per a nounats

2021-
0001027

2 9  d e
desembre
de 2021

À r e a
Secretaria

Subministrament i col·locació de la placa electrònica per a reparar un
televisor

2021-
0001028

2 9  d e
desembre
de 2021

À r e a
Secretaria

Subministrament de bústies de correu per a agrupament de bústies d’
habitatges disseminats.

2021-
0001029

2 9  d e
desembre
de 2021

À r e a
Secretaria

Subministrament d'un vinil amb logo de l'Ajuntament de Riudoms pel
pòdium del pavelló

2021-
0001030

3 0  d e
desembre
de 2021

À r e a
Secretaria

Aprovació relació de factures 56/2021

2021-
0001031

3 0  d e
desembre
de 2021

Intervenció Aixecament d’objecció de la relació de factures núm. 53/2021

2021-
0001032

3 0  d e
desembre
de 2021

Tresoreria Aportació a compte exercici 2021

2021-
0001033

3 0  d e
desembre
de 2021

Comptabilitat Aixecament d’objecció de la relació de factures núm. 58/2021

2021-
0001034

3 0  d e
desembre
de 2021

Comptabilitat Aixecament d’objecció de la relació de factures núm. 57/2021

3 0  d e

Transcripció de l'acta número 2022-0000001 de l'òrgan de l'ens Ajuntament de Riudoms signada per: Alexandra Rodríguez Jiménez - DNI *** (SIG), Sergi
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2021-
0001035

desembre
de 2021

À r e a
Secretaria

Aprovació relació de factures 59/2021

 
El Ple de l'Ajuntament en queda assabentat.

DACIÓ DE COMPTE DELS DECRETS DE LA PRESIDÈNCIA DEL NÚM. 1 AL NÚM. 24 DE3. 
2022

El Sr. Alcalde explica que es passa a donar compte dels primers Decretes de l’Alcaldia de l’any
2022, que en aquest cas van des del núm. 1 al 24 de l’any 2022. I a continuació, dona la
paraula als portaveus dels diferents grups municipals, per si hi ha algun aclariment pel que fa
als Decrets de presidència.
 
I no havent-hi cap intervenció per part dels regidors, es passa a donar compte al Ple.

Es dóna compte, en compliment de l'article 42 del Reglament d'organització, funcionament i
règim jurídic de les corporacions locals, aprovat per Reial Decret 2568/1986 de 28 de
novembre, de les resolucions de la Presidència/Alcaldia, del núm. 1 al núm. 24 de 2022, amb
un total de 24.

Resum per unitats
2 Obres, Urbanismes i Activitats

10 Àrea Secretaria

3 Assistència jurídica

1 Intervenció en activitats

6 Àrea tresoreria

2 Àrea de Serveis al Territori

Detall dels Decrets
Núm.
decret

Data Unitat Assumpte

2022-
0000001

5 de
gener
d e
2022

À r e a
tresoreria

Devolució de la part proporcional del cànon aplicable al contracte Bar-
Restaurant Sant Antoni a causa de les restriccions dictades pel Departament
de Salut per fer front a la crisi sanitària provocada pel coronavirus SARS-COV-
2 i que afectes als establiments d'hotaleria i restauració

2022-
0000002

5 de
gener
d e
2022

À r e a
tresoreria

Devolució de la part proporcional del cànon aplicable al contracte bar camp de
futbol, a causa de les restriccions dictades pel Departament de Salut per fer
front a la crisi sanitària provocada pel coronavirus SARS-COV-2 i que afecten
als establiments d'hostaleria i restauració

2022-
0000003

10 de
gener
d e
2022

Obres,
Urbanismes
i Activitats

Bonificació del 95% de la quota de l’ICIO per la instal·lació de plaques solars
fotovoltaiques a l’habitatge situat al carrer de la Sardana, número 76, de
Riudoms

2022-
0000004

10 de
gener
d e
2022

À r e a
Secretaria

Requeriment d'esmena 'EN LLUITA - SERV. PELUQUERIA SEÑORAS Y
CABALLEROS'

2022-
0000005

10 de
gener
d e

Àrea de
Serveis al

Llicència urbanística per la instal·lació de 125 ml de tanca metàl·lica amb una
porta corredissa i construcció d'una rampa d'accés des del carrer al polígon 45,
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2022 Territori parcel·la 18, de Riudoms

2022-
0000006

10 de
gener
d e
2022

Assistència
jurídica

Llicència urbanística d'obres per millorar l'accés a les finques i optimitzar la
producció agrícola a les parcel·les 88 i 116 del polígon 43 de Riudoms

2022-
0000007

10 de
gener
d e
2022

Intervenció
en activitats

Requeriment d'esmenes a l'inici de l'activitat Immobiliària (HABITAT)

2022-
0000008

10 de
gener
d e
2022

Assistència
jurídica

Resolucio de la reclamació de responsabilitat patrimonial pels danys-lesions
per caiguda per cordes existents a zona publica enjardinada, al costat del Camí
del Coll del Boc,

2022-
0000009

10 de
gener
d e
2022

Obres,
Urbanismes
i Activitats

Ocupació via pública per camió de mudances

2022-
0000010

10 de
gener
d e
2022

À r e a
Secretaria

Atorgament cessió espai de l'Epicentre Gaudí diversos dies per torneig
d'escacs i deixar sense efecte atorgament cessió Escoles Velles

2022-
0000011

11 de
gener
d e
2022

À r e a
Secretaria

Cessió temporal sala planta baixa Epicentre Gaudí el dia 21.1.2022 a la
Comunitat de regants de la Mina de Sant Domènech

2022-
0000012

11 de
gener
d e
2022

À r e a
Secretaria

Relació definitiva d’aspirants admesos/es i exclosos/es en la convocatòria per a
la formació d’una borsa de treball de Tècnic/a mig d’Administració General
(TAG) per l’àrea econòmica

2022-
0000013

11 de
gener
d e
2022

À r e a
tresoreria

Anul·lació del rebut 2009MEN133 emès per error.

2022-
0000014

11 de
gener
d e
2022

À r e a
tresoreria

Revisió i rectificació de l'import carregat en excés en concepte de Servei de
Menjador escolar corresponent al mes de juny 2021 atès que es van comptar
més dies del que en realitat van ser.

2022-
0000015

11 de
gener
d e
2022

Assistència
jurídica

Bonificació del 95% de la quota de l'ICIO per la instal·lació de plaques solars
fotovoltaiques

2022-
0000016

12 de
gener
d e
2022

Àrea de
Serveis al
Territori

Concessió de llicència urbanística per la instal·lació de panells solars a la finca
situada al polígon 6, parcel·la 16, de Riudoms

2022-
0000017

12 de
gener
d e
2022

À r e a
Secretaria

Convocatòria de 'JUNTA DE GOVERN LOCAL ORDINÀRIA DEL DIA 17 DE
GENER DE 2022'

2022-
0000018

12 de
gener
d e
2022

À r e a
Secretaria

Convocatòria de 'COMISSIÓ INFORMATIVA D'HISENDA I GOVERNACIÓ DEL
DIA 17 DE GENER DE 2022'

2022-
12 de
gener À r e a
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0000019 d e
2022

Secretaria Ocupació via pública per obres

2022-
0000020

12 de
gener
d e
2022

À r e a
Secretaria

Cancel·lació cessió sala conferències Escoles Velles el 18.01.2022 per part de
l'interessat

2022-
0000021

12 de
gener
d e
2022

À r e a
Secretaria

Cessió sala de conferències de les Escoles Velles al CERAP per realitzar
assemblea de la FDDC (Federació de Diables i Dimonis de Catalunya) el 16/01
/2022

2022-
0000022

12 de
gener
d e
2022

À r e a
tresoreria

Aprovació del padró de la taxa per la prestació del servei de la Llar d'Infants
que correspon al mes de gener de 2022.

2022-
0000023

13 de
gener
d e
2022

À r e a
Secretaria

Cessió temporal pistes exteriors pavelló (pista futbol sala, tennis i pàdel) a
l'Associació de l'Esplai del Casal Riudomenc el dia 15.01.2022

2022-
0000024

13 de
gener
d e
2022

À r e a
tresoreria

Sol·licitud per part de BASE de resolució de l'ampliació del termini del
fraccionament de l'exp. executiu núm. 2013/58209 en 24 mesos 

 
El Ple de l'Ajuntament en queda assabentat.

RATIFICAR LA DISSOLUCIÓ I LIQUIDACIÓ DE LA FUNDACIÓ GAUDÍ, I ACCEPTACIÓ DE
 L'ADJUDICACIÓ DEL ROMANENT DE L'ENTITAT

RATIFICACIÓ DE LA DISSOLUCIÓ I LIQUIDACIÓ DE LA FUNDACIÓ GAUDÍ, I4. 
ACCEPTACIÓ DE L’ADJUDICACIÓ DEL ROMANENT DE L’ENTITAT, EN COMPLIMENT
DELS ACORDS DEL PATRONAT DE 22 DE DESEMBRE DE 2021.

El Sr. Alcalde dona la paraula a la regidora Sra. Inmaculada Beatriz Parra, també presidenta de
la fundació fins al moment, perquè en faci l’explicació.
 
La Sra. Inmaculada Beatriz Parra explica el següent: “Sí, bona tarda. En el ple municipal de l’
Ajuntament de Riudoms, de 16 de març del 2000, va acordar per unanimitat la creació de la
Fundació Gaudí, fundació privada, i es van aprovar inicialment els Estatuts que havien de regir
el seu funcionament, així com la composició del patronat. La finalitat de la fundació era
promoure i divulgar l’obra d’Antoni Gaudí, obrint les portes també a la docència. Es va
considerar adequat la figura d’una fundació per tal de tenir una capacitat de decisió pròpia i una
autonomia econòmica. En data 18 de novembre del 2021, el ple municipal acorda instar el
patronat de la fundació que procedeixi a la dissolució i posterior liquidació de la fundació, ja que
es considera que l’entitat no disposa de mitjans propis pel compliment de les seves finalitats i,
llur funcionament es troba condicionat a l'assignació pressupostària del propi Ajuntament de
Riudoms, qui a més li cedeix sota encomana de gestió la totalitat de mitjans personals i
materials necessaris per a dur a terme la seva activitat. En data 22 de desembre de 2021, el
patronat de la Fundació Gaudí es reuneix per tal d’adoptar l’acord per la dissolució i liquidació
de l’entitat. En el punt segon de l’ordre del dia, s’acorda, primer, aprovar la dissolució i
liquidació simultània de la Fundació Gaudí. Segon, condicionar la dissolució i liquidació de la
Fundació Gaudí en la rectificació d’aquesta per part de l’Ajuntament del ple. En el punt tercer,
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de l’ordre del dia, s’acorda, primer, aprovar el balanç final de dissolució i liquidació. Quart,
adjudicar l’Ajuntament de Riudoms la totalitat del romanent patrimonial de la Fundació Gaudí.
Cinquè, oferir a l’Ajuntament de Riudoms l’acceptació de l’adjudicació proposada. En el punt
cinquè de l’ordre del dia del patronat, s’acorda donar compte al ple de l’Ajuntament de Riudoms
els acords adoptats pel patronat de la Fundació i de dissolució i liquidació de la Fundació
Gaudí. En conseqüència, proposo, primer, ratificar l’acord de dissolució i liquidació adoptat pel
patronat de la Fundació Gaudí i, aprovar en forma inicial la dissolució i liquidació de la Fundació
Gaudí amb simultània adjudicació en favor de l’Ajuntament de Riudoms, de l’actiu patrimonial
romanent de la fundació. Segon, acceptar en forma condicionada en l’aprovació del protectorat
l'adjudicació proposada per la fundació Gaudí a l’Ajuntament de Riudoms, de la totalitat del
romanent patrimonial de la fundació consistent amb un total de quaranta mil set cents
cinquanta-tres coma zero vuit euros. Sotmetre a informació pública per a un període de trenta
dies la dissolució de la fundació. Assumir de forma directe per l’Ajuntament de Riudoms les
funcions que ha realitzat fins a la seva dissolució, la Fundació Gaudí. Notificar el present acord
al protectorat. Comunicar a la direcció general d’administració local de la Generalitat.
Comunicar al ministeri d’Hisenda la dissolució i, facultar l'alcalde de l’Ajuntament de Riudoms a
la fi de que en el desplegament i execució del present acord, pugui adoptar els acords que
tingui pertinents per llur plena eficàcia. Moltes gràcies”.
 
El Sr. Alcalde agraeix la intervenció de la Sra. Parra i dona la paraula als portaveus dels
diferents grups municipals.
 
A continuació el Sr. José Manuel Hernández, portaveu del grup municipal del PSC, intervé i
manifesta el següent: “Ja vaig exposar el que he dit, sempre que es faci una cosa per bé i no
ha pogut ser factible, doncs que passi ja com estava fins ara a responsabilitat de l’Ajuntament i
ja està. Com a patró he estat molt agraït, ja li vaig dir, i bé ja vam firmar els papers de la
dissolució i esperar que es faci i, ja està. Moltes gràcies”.
 
El Sr. Alcalde agraeix la intervenció del Sr. Hernández i dona la paraula al portaveu del grup
municipal de la CUP.
 
El Sr. Enric Jódar, portaveu del grup municipal de la CUP, intervé i manifesta: “Bé, sí, molt
breument, en aquest cas es demostra que les institucions no han de ser una finalitat sinó una
eina i, en aquest cas la Fundació Gaudí en els darrers anys no estava podent complir els
objectius de treball, ni els objectius de promoció de la figura de Gaudí, però sí que ho feia en
aquest cas l’Ajuntament i, per tant, també nosaltres vam veure en certa manera, segons la
proposta que havia fet Esquerra de la dissolució, i agrair també a la presidenta, la Inma, que ho
hagi tingut en consideració, que ho hagi estudiat i que si al final es veu que és la millor solució,
doncs que també hagi tingut la valentia d’acceptar aquest fet, malgrat hagi sigut en el seu
mandat. Per tant, nosaltres votarem a favor. Gràcies”.
 
El Sr. Alcalde agraeix la intervenció del Sr. Jódar i dona la paraula al portaveu del grup
municipal d’ERC-AM.
 
El Sr. Ricard Gili, portaveu del grup municipal d’ERC-AM, intervé i manifesta: “També, molt
breument, i votarem a favor tal i com havíem fet en els diversos tràmits previs que s'han fet els
últims mesos per dissoldre i liquidar la Fundació Gaudí. De fet, com sabeu i com comentava l’
Enric és un qüestió que des d’Esquerra vam plantejar a l’inici d’aquest mandat i crec que
anteriorment també s’havia plantejat i, per tant, al final l’objectiu és fer un ajuntament més
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eficient i més àgil, crec que això ho compartim tots, per tant vot dels regidors d’Esquerra a
favor. Gràcies”.
 
El Sr. Alcalde agraeix la intervenció del Sr. Gili i dona la paraula a la Sra. Parra per si vol fer
una intervenció final com a presidenta de la Fundació.
 
La Sra. Inmaculada Beatriz Parra manifesta el següent: “Molt agraïda a tots els patrons que
esteu presents i els que no estan aquí en aquest ple, per a tot el suport durant aquest mandat
de la Fundació Gaudí, ja que en són tràmits que s'han de fer i els hem portat a terme, però
gràcies al vostre suport hem pogut tirar endavant. Moltes gràcies”.
 
El Sr. Alcalde agraeix la intervenció de la Sra. Parra, i no havent-hi més intervencions se
sotmet el dictamen a votació plenària.

El Ple de l’Ajuntament acorda, per unanimitat, aprovar el següent acord:

Fets

1. En el Ple municipal de l’Ajuntament de Riudoms de 16 de març de 2000, es va acordar, per
unanimitat, la creació de la «Fundació Gaudí, Fundació privada» i es van aprovar inicialment
els Estatuts que havien de regir el seu funcionament, així com la composició del patronat. La
finalitat de la fundació era promoure i divulgar l’obra d’Antoni Gaudi, obrint les portes també a la
docència. Es va considerar adequat la figura d’una fundació per tal de tenir una capacitat de
decisió pròpia i una autonomia econòmica.
 
L’acord de creació, d’acord amb el que estableix l’article 49 de la Llei 7/1985, de 2 d’abril,
reguladora de les bases de regim local, es va sotmetre a informació pública pel termini de 30
dies, i durant el termini concedit a l’efecte no es va presentar cap al·legació ni reclamació, per
la qual cosa d’acord amb la resolució de l'alcaldia de 24 de maig de 2000, es va considerar
aprovat definitivament l’entitat i els seus estatuts el 16 de març del 2000.
 
2. En el Ple municipal de 21 de setembre de 2000, es va aprovar la constitució de les persones
que formaran l’entitat d’acord amb els estatuts aprovats. I en el ple municipal de 21 de febrer de
2001, es va acordar l’acceptació dels membres del patronat, així com es va nomenar el
president i secretaria de l’entitat.
 
En aquest acte del patronat aprova, per unanimitat els objectius de la fundació creada per l’
Ajuntament per tal de gestionar una sèrie d’activitats divulgatives, formatives i econòmiques
que promoguin el coneixement de la figura i obra de l’arquitecte Gaudí, així com un impuls
socioeconòmic i cultural a Riudoms, la qual cosa engloba tres tipus d’activitats: culturals i
formatives, ludico-turístiques i econòmiques. Aquestes finalitats es consideren competències
locals de l’àmbit de la promoció cultural, turística i econòmica, havent acordat una forma de
gestió directa -no realitzada pel mateix ajuntament-, mitjançant la figura de la Fundació.
 
3. Els estatuts definitivament aprovats van ser publicats en el BOPT número 156, de 6 de juliol
del 2000, si bé en el Ple de l'Ajuntament de 28 de febrer de 2001, es va aprovar una
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modificació parcial, que es van publicar en el BOPT numero 111, de 16 de maig de 2001. En
data 14 de juliol de 2001, amb el protocol núm. 2971, es formalitza davant del notari, Sr.
Joaquin Ochoa de Olza Vidal, la constitució de la «Fundació Gaudi, Fundació privada», i s’
adjunten els estatuts aprovats modificats.
 
Una vegada es tramet la anterior documentació a la Direcció General de Dret i d’Entitats
Jurídiques, en data 2 d’octubre se 2001 es dicta, a l’expedient 11048/2001, la resolució del
Conseller de Justícia per la qual s’inscriu l’entitat en el Registre de Fundacions Privades, del
Departament de Justícia, de la Generalitat de Catalunya.
 
4. En data 10 de març de 2011, el Patronat de la Fundació va aprovar la modificació dels
Estatuts, per adaptar-se a la Llei 4/2008, del llibre tercer, del Codi Civil de Catalunya, relatiu a
les persones jurídiques. I en el Ple municipal de 17 de març de 2011, es va ratificar l’acord del
Patronat, si bé aquests estatuts no es van inscriure en el Registre d’entitats de dret, per
declaració de caducitat de l’expedient, en no haver-se realitzat les esmenes sol·licitades.
 
5. En data 18 de novembre de 2021 el Ple municipal, previ certificat de les activitats de la
fundació i informe jurídic de la secretària de l’Ajuntament, mitjançant l’ exp.3804/21 acorda
instar al Patronat de la Fundació Gaudí, que procedeixi a la dissolució i posterior liquidació de
la fundació, ja que es considera que l’entitat no disposa de mitjans propis pel compliment de les
seves finalitats, i llur funcionament es troba condicionat a l’assignació pressupostaria del propi
Ajuntament de Riudoms, qui a més li cedeix, sota encomana de gestió, la totalitat de mitjans
personals i materials necessaris per dur a terme la seva activitat.
 
6. En data 22 de desembre de 2021, el Patronat de la Fundació Gaudí, es reuneix ,
degudament convocada, per tal d’adoptar els acord per la dissolució i liquidació de l’entitat, en
base a l’article 335-4 b) de la Llei 4/2008, de 24 d’abril, del llibre tercer del Codi Civil de
Catalunya, relatiu a les persones jurídiques pel que fa a la dissolució de les Fundacions, al
possibilitar, com a causa de dissolució, la impossibilitat d'assolir el compliment integra de la
finalitat fundacional, causa de dissolució en concordança a l’establert a l’article 28 dels estatuts
de la Fundació que, especialment, contemplen com a causa de dissolució la impossibilitat d’
assolir el compliment dels seus fins amb els mitjans de que es disposi.
 
En el punt SEGON de l’ordre del dia s’acorda:
 
«Primer.- APROVAR la dissolució i liquidació simultània de la “Fundació Gaudí” per causa de
dissolució establerta a l’article 335-4 b) de la Llei 4/2008, de 24 d’abril, del llibre tercer del Codi
Civil de Catalunya, relatiu a les persones jurídiques per la impossibilitat d'assolir les finalitats
fundacionals, i que es durà a terme, per manca de necessitat de realització de bens i per
manca de passiu, per simultània adjudicació de l’actiu patrimonial romanent de la Fundació en
favor de l’Ajuntament de Riudoms.
 
Segon.- CONDICIONAR la dissolució i liquidació de la Fundació Gaudí a la ratificació d’
aquesta per part de l’Ajuntament de Riudoms, en els termes del que disposa als articles 27 i 28
dels Estatuts, amb acceptació del romanent que se li adjudica de conformitat amb l’article 335-
6.2 de la Llei 4/2008 i a l’aprovació de la dissolució pel Protectorat de les Fundacions (Direcció
General de Dret i d’Entitats Jurídiques) d’acord amb el que preveu l’article 335-5.2 de la Llei 4
/2008».
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En el punt TERCER de l’ordre del dia s’acorda:
 
Primer.- APROVAR el Balanç final de dissolució i liquidació, d’acord amb el següent detall:
 
ACTIU:
IMMOBILIZAT INTANGIBLE (INVENTARI) 991,01 €
IMMOBILITZAT MATERIAL (INVENTARI) 5.785,35 € INVERSIONES FINANCIERAS
I TRESORERÍA 33.976,72 €
TOTAL ACTIU 40.753,08 €
 
 
PASSIU/PATRIMONI NET:
FONS DOTACIONAL 30.050,61 €
RESERVES 10.203,53 €
RESULTAT DE L’EXERCICI 498,94€
TOTAL PASSIU/PATRIMONI NET 40.753,08 €

 
(...)
 
Quart.- ADJUDICAR a l’Ajuntament de Riudoms, prèvia acceptació, la totalitat del romanent
patrimonial de la Fundació Gaudi consistent en els béns mobles que són objecte de descripció i
valoració a l’Inventari de béns aprovat per import valorat de 6.776,36 € i la quantitat de
33.976,72 € en Tresoreria.
 
Cinquè.- OFERIR a l’Ajuntament de Riudoms l’acceptació de l’adjudicació proposada en els
termes d’allò que preveu l’article 28 dels Estatuts de la Fundació.»

 
Del que resulta un romanent total de 40.753,08€ que la Fundació Gaudí proposa ser adjudicat
a l’Ajuntament de Riudoms, i l’Ajuntament ha d’acceptar mitjançant un acord plenari segons
estableixen els estatuts.
 
En el punt  de l’ordre del dia del Patronat, s’acorda donar compte al Ple de l’CINQUÈ
Ajuntament de Riudoms dels acords adoptats pel Patronat de la Fundació Gaudi de dissolució i
liquidació de la Fundació Gaudí, en compliment i execució de l’acord de Ple de l’Ajuntament de
data 18 de novembre de 2021, als efectes de la seva ratificació en els termes del que disposa a
l’article 27 dels Estatuts de la Fundació Gaudí, amb sol·licitud d’expressa acceptació de l’
adjudicació de romanents proposada pel Patronat

Fonaments de dret

1. Dissolució i liquidació de la Fundació Gaudí
 
L’article 27 dels estatuts de la Fundació Gaudí, Fundació privada, preveu que l’extinció de la
fundació serà acordada pel patronat, per majoria absoluta, i ratificada pel Ple de l’Ajuntament,
havent de quedar justificada la necessitat i conveniència d’acord amb la voluntat fundacional.
 
La dissolució de l’entitat ha estat acordada pel patronat en la reunió de la Fundació Gaudí
celebrada el 22 de desembre de 2021 i ara cal la ratificació plenària del ple municipal.
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L’article 335-6.2 de la Llei 4/2008, de 24 d’abril,del llibre III del Codi Civil de Catalunya, relatiu a
les persones jurídiques , sobre l'acceptació del romanent; i l’article 335-5.2 pel que fa a la
dissolució aprovada pel Protectorat i inscripció en el Registre d’entitats jurídiques
 
2. Finalització de la forma de gestió
 
L’article 25 de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, reguladora de les bases de règim local , estableix que
els municipis exercirà les seves competències en matèria d’informació i promoció de l’activitat
turística d’interès i àmbit local (apartat 2, lletra h.), i la promoció de la cultura i equipaments
culturals (apartat 2, lletra m).
 
L’article 85 de la dita llei preveu les formes de gestió directa pels serveis de la competència
local, i l’article 85 bis preveu que tant la creació com la supressió correspon al ple municipal, en
relació a l’article 49 pel que fa a la publicitat.
 
3. Efectes de la dissolució
 
Pel que fa als tràmits en matèria d'estabilitat pressupostària és aplicable el RD 1463/2007, de 2
de novembre, que aprova el reglament de desenvolupament de la Llei 18/2001, de 12 de
desembre, d’Estabilitat Pressupostària, en la seva aplicació a les entitats locals, en considerar-
se la Fundació, en comptabilitat nacional, una unitat institucional pública depenent de l’
Ajuntament de Riudoms.
 
I pel que fa a la inscripció al registre del sector públic local, és d'aplicació el Decret 95/2015, de
9 de juny, que regula el Registre del sector públic de Catalunya, al qual s’ha de comunicar la
dissolució o extinció de la fundació.

En conseqüència, :S'ACORDA

Primer.- RATIFICAR l'acord de dissolució i liquidació adoptat pel Patronat de la
Fundació Gaudí i aprovar en forma inicial la dissolució i liquidació de la “FUNDACIÓ GAUDI”
amb simultània adjudicació en favor de l’Ajuntament de Riudoms. de l’actiu patrimonial
romanent de la Fundació.
 
Segon.- , en forma condicionada a l’aprovació del Protectorat l’adjudicacióACCEPTAR , 
proposada per la Fundació Gaudí a l’Ajuntament de Riudoms, de la totalitat del romanent
patrimonial de la Fundació Gaudi consistent en els béns mobles que són objecte de descripció i
valoració a l’Inventari de béns aprovat per import valorat de 6.776,36 € i la quantitat de
33.976,72 € en Tresoreria, amb un total de 40.753,08€.
 
Tercer.- Sotmetre a informació pública per un període de trenta dies la dissolució de la
Fundació Gaudí mitjançant anunci a publicar al Butlletí Oficial de la Província de Tarragona. En
el supòsit de que durant el període d'exposició pública no s'hagin presentat al·legacions
esdevindrà definitivament aprovada la dissolució i liquidació de l’entitat, sense necessitat de
posterior acord que així ho declari.
 
Quart.- Assumir de forma directa per l’Ajuntament de Riudoms les funcions que ha realitzat,
fins a la seva dissolució, la Fundació Gaudi .
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Cinquè.- Notificar el present acord al Protectorat, amb expressa sol·licitud d’autorització d’
acceptació de l’adjudicació del romanent, i fins posterior inscripció en el Registre de
Fundacions amb la cancel·lació dels assentaments registrals.
 
Sisè.- Comunicar a la Direcció General d’Administració Local de la Generalitat de Catalunya la
dissolució de la Fundació Gaudí per a la cancel·lació de la seva inscripció al Registre del sector
públic local de Catalunya.
 
Setè.- Comunicar al Ministerio de Hacienda la dissolució de la Fundació Gaudí, com a ens
dependent de l’Ajuntament de Riudoms, per a la seva baixa de l’Inventari d’ens públics del
sector públic local.
 
Vuitè.- Facultar a l’alcalde de l’Ajuntament de Riudoms a la fi de que , en el desplegament i
execució del present acord pugui adoptar els acords que estimi pertinents per llur plena
eficàcia, poden inclòs dur a terme qualsevol aclariment, rectificació o ampliació dels mateixos a
conseqüència de la qualificació pel Protectorat o pel Registre de Fundacions.

Règim de recursos:

Si es vol impugnar la present resolució, que posa fi a la via administrativa, procedeix interposar
recurs contenciós administratiu davant el Jutjat Contenciós Administratiu de Tarragona, en el
termini de dos mesos a comptar de l'endemà de la seva notificació.
 
Alternativament i de forma potestativa, es pot interposar recurs de reposició davant el mateix
òrgan que l’ha dictat, en el termini d’un mes a comptar de l'endemà de la seva notificació.

APROVAR LA DESAFECTACIÓ DE DOS VEHICLES ADSCRITS AL SERVEI DE
VIGILANTS, I CESSIÓ A FAVOR DE L'AGRUPACIÓ DE DEFENSA FORESTAL DE LES

 BORGES DEL CAMP

APROVAR LA DESAFECTACIÓ DE DOS VEHICLES ADSCRITS AL SERVEI DE5. 
VIGILANTS, I CESSIÓ A FAVOR DE L'AGRUPACIÓ DE DEFENSA FORESTAL LES BORGES
DEL CAMP

El Sr. Alcalde dona la paraula a la regidora Sra. Núria Mas, regidora de Seguretat Ciutadana,
perquè en faci l’explicació.
 
La Sra. Núria Mas explica el següent: “Sí, bona tarda. Tal com es manifesta en la proposta de
resolució, document que forma part de la documentació d’aquest ple, i que per tant ja tots
coneixem. Des del govern portem aprovació la cessió a l’Agrupació de defensa forestal de Les
Borges del Camp de dos vehicles adscrits a la guàrdia municipal de Riudoms. Es tracta d’un
Nissan Patrol amb més de vint anys d’antiguitat i un Nissan X-Trail amb una antiguitat de tretze
anys i, que el seu valor residual, és inferior al vint-i-cinc per cent del seu valor inicial. Aquest
vehicles han esdevingut obsolets per la prestació del servei pel qual es van adquirir i, també,
per altres serveis municipals, tal com consta en el corresponent informe tècnic. Però sí que
poden ser útils per l’esmentada Agrupació de defensa forestal que és una entitat sense ànim
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de lucre per a dur a terme les tasques de vigilància forestal i ambiental al terme de Riudoms,
vetllant per la prevenció i extinció d’incendis, emergències i seguretat civil, en casos de
fenòmens naturals, tasques que en l’actualitat ja realitza i seguirà realitzant en el nostre terme
municipal, conjuntament amb la guàrdia municipal de Riudoms. Aquesta cessió, es farà
mitjançant un conveni de prestació dels serveis esmentats per a un període de dos anys,
segons conveni a subscriure amb l'Ajuntament de forma paral·lela a la present cessió. Tal com
indica la Llei, l’òrgan competent per a l'aprovació de la cessió gratuïta de béns municipals és el
Ple de l’Ajuntament. Per tant, per poder dotar a l’Agrupació de defensa forestal de Les Borges
del Camp dels mitjans necessaris per dur a terme les tasques ja esmentades amb benefici dels
habitants de Riudoms, proposem en aquest plenari a aprovar la desafectació dels vehicles
esmentats a favor de l’Agrupació de la defensa forestal de Les Borges del Camp”.
 
El Sr. Alcalde agraeix la intervenció de la Sra. Mas i dona la paraula als portaveus dels
diferents grups municipals.
 
A continuació el Sr. José Manuel Hernández, portaveu del grup municipal del PSC, intervé i
manifesta el següent: “No, bé, l’altre vegada que ja vam estar parlant, per tenir uns cotxes que
nosaltres no podem fer servir i valen les reparacions que d’altres coses, i Les Borges ho té
subvencionat, per mi és molt bona tasca i endavant i tot el suport”.
 
El Sr. Alcalde agraeix la intervenció del Sr. Hernández i dona la paraula al portaveu del grup
municipal de la CUP.
 
El Sr. Enric Jódar, portaveu del grup municipal de la CUP, intervé i manifesta: “Sí, nosaltres hi
votarem a favor, ja que estem d’acord en poder donar una segona vida útil a aquests vehicles i,
més per les tasques que ha explicat la Núria”.
 
El Sr. Alcalde agraeix la intervenció del Sr. Jódar i dona la paraula al portaveu del grup
municipal d’ERC-AM.
 
El Sr. Ricard Gili, portaveu del grup municipal d’ERC-AM, intervé i manifesta: “Sí, en la mateixa
línia del que han expressat els altres companys, el que ha explicat la regidora a donar una
segona vida útil aquests vehicles, que en el cas de l’Ajuntament per diversos motius burocràtics
no podien tenir aquestes sortides i, que em sembla bé i, per tant, endavant. Gràcies”.
 
El Sr. Alcalde agraeix la intervenció del Sr. Gili, i no havent-hi cap més intervenció se sotmet el
dictamen a votació plenària.

El Ple de l’Ajuntament acorda, per unanimitat, aprovar el següent acord:

Fets

1.1. L’Ajuntament de Riudoms és titular dels béns mobles, vehicle Nissan Patrol matrícula B-
1037-TJ i vehicle Nissan X-Trail, matrícula 8073 GFR. Els béns esmentats tenen la qualificació
jurídica de béns demanials, tal i com es desprèn del seu destí a l’estar afectats al servei de
guàrdies.
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a.  
b.  

c.  

 
1.2. Per Provisió d’Alcaldia de data 02/11/2021 es va acordar l’inici d’expedient per a la
desafectació i cessió dels béns, vehicle Nissan Patrol matrícula B-1037-TJ i vehicle Nissan X-
Trail matrícula 8073 GFR, adscrits al servei de guardià municipal, a favor de l’Agrupació de
Defensa Forestal de les Borges del Camp, entitat sense ànim de lucre, a fi que aquesta dugui a
terme, i entre d’altres, tasques de vigilància forestal, prevenció i extinció d’incendis, prevenció d’
emergències i seguretat civil com casos d’inundacions, nevades i fenòmens naturals, en el
municipi de Riudoms i en benefici dels seus habitants.
 
No hi ha  cap previsió que els esmentats béns siguin necessaris per a la prestació d’altres
serveis públics de titularitat municipal, donat que han esdevingut obsolets d’acord amb informe
tècnic que consta a l’expedient. 
 
Tanmateix, existeix un interès general en cedir els referits béns a l’Agrupació de Defensa
Forestal Les Borges del Camp, entitat sense ànim de lucre, a fi de facilitar les tasques de
vigilància forestal i prevenció d’incendis, entre d’altres, que aquesta entitat du i durà terme en el
municipi de Riudoms i a favor dels habitants d’aquest.
 
1.3. Consta a l’expedient els Estatuts de l’Agrupació de Defensa Forestal Borges del Camp i la
memòria justificativa de les finalitats de la referida Associació on s’indiquen una sèrie de
serveis a favor del municipi de Riudoms i dels seus habitants, segons conveni a subscriure amb
l’Ajuntament de forma paral·lela a la present cessió. També s’indiquen els serveis ja realitzats a
favor del municipi.
 
1.4. Consta el certificat de béns mobles i el certificat d’inexistència de deute.
 
1.5. Consta l’informe tècnic de desafectació de béns mobles subscrit pel Coordinador de
Serveis municipals de data 02/11/2021, on s’indica que “ ...revisada la documentació existent
en l’expedient s’informa FAVORABLEMENT a la desafectació del bé, ambdós vehicles, ja que
a data present són totalment obsolets”. En quant al Nissan Patrol B-1037-TJ, s’especifica que
té 24 anys i no té valor, i en quant al Nissan X-Trail 8073-GFR, el vehicle té 13 anys i té un
valor residual de 4.480€, inferior al 25% del seu valor.
 
1.6. Consta en data 27/12/2021 el certificat conforme l’expedient ha estat sotmès al tràmit d’
informació pública per un període de 20 dies hàbils mitjançant anunci publicat al BOPT de data
23/11/2021 i no s’han presentat al·legacions.
 
1.7. Consta l’informe de la Secretaria relatiu al procediment i tràmits a seguir per la
desafectació.

Fonaments de dret

2.1 Legislació aplicable.
 

Llei 7/1985, del 2 d'abril, reguladora de les bases del règim local (LBRL).
Decret legislatiu 2/2003, de 28 d’abril, pel qual s’aprova el Text refós de la Llei municipal
i de règim local de Catalunya (TRLMRLC).
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c.  

d.  
e.  

f.  

g.  

a.  
b.  

Decret 336/1988, de 17 d’octubre, pel qual s’aprova el Reglament del patrimoni dels ens
locals (RPEL).
Llei 33/2003, de 3 de novembre, del patrimoni de les administracions públiques.
Llei 39/2015, d’1 d’octubre, del procediment administratiu comú de les administracions
públiques.
Llei 26/2010, de 3 d’agost de règim jurídic i de procediment administratiu de les
administracions públiques de Catalunya.
Llei 19/2014, del 29 de desembre, de transparència, accés a la informació pública i bon
govern (LTBG)

 
1. Els arts. 79 de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, reguladora de les bases del règim local (LBRL),
200 del Decret legislatiu 2/2003, de 28 d'abril, pel qual s'aprova el Text refós de la Llei
municipal i de règim local de Catalunya (TRLMRLC) i 4 de la Llei 33/2003, de 3 de novembre,
de patrimoni de les Administracions Públiques (LPAP) que regulen la classificació dels béns de
les Administracions, en béns de domini públic o demanials i de domini privat o patrimonials.
 
En l’àmbit reglamentari, la normativa a tenir en compte és el Decret 336/88, de 17 d’octubre,
pel qual s’aprova el Reglament de patrimoni dels ens locals (RPEL).
 
D’acord amb els arts. 79 de la LBRL, 201 del TRLMRLC i 5 de la LPAP, són béns de domini
públic els afectes a l'ús públic o als serveis públics dels ens locals, i els que la llei declari amb
aquest caràcter. Tenen també aquesta consideració els béns comunals.
 
L’art. 6 de la LPAP recull que la gestió i administració dels béns i drets demanials s’ajustaran,
entre d’altres, al principi d’adequació i suficiència dels béns per servir a l’ús general o al servei
públic a què estan destinats.
 
L’article 81 de la LBRL estableix que l’alteració de la qualificació jurídica dels béns de les
entitats locals requereix l’expedient en el que s’acrediti l’oportunitat i legalitat. I d’acord amb el
procediment previst en l’art. 204.1 del TRLMRLC i als art. 20 i 24 del RPEL.
 
2. La desafectació dels béns es pot donar en els supòsits següents, art. 205. 1 del TRLMRL i l’
art. 12 del RPEL:

Per la no utilització dels béns en el sentit de llur afectació pública, servei o ús públic.
Per les característiques físiques del seu terreny, parcel·la sobrera.

 
3. El procediment per l’alteració dels béns és el detallat en els arts. 204 del TRLMRLC i 20 del
RPEL, i en qualsevol cas, sempre s’haurà de acreditar l’oportunitat i la legalitat del canvi d’
afectació.
 
En el cas que hi hagi persones naturals o jurídiques titulars de drets o interessos legítims,
personals i directes, que puguin resultar afectades, s'han de considerar interessades en el
procediment, i poden comparèixer en l'expedient. L'ens local les pot requerir per tal que hi
compareguin si en coneixen alguna en aquestes circumstàncies”.
 
4. L’art. 22.2.a) de la LBRL estableix que la resolució dels expedients d'alteració de la
qualificació jurídica dels béns dels ens locals correspon al ple, i el 47.2.n) de la mateixa, que si
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l'acord comporta la desafectació del béns de domini públic o comunals, cal el vot favorable de
la majoria absoluta del nombre legal de membres de la corporació.
 
5. En quant a la cessió l’art.5 de la Llei 7/1985 reguladora de les bases de règim local, LRBRL,
atribueix a les entitats locals per al compliment dels seus fins i en l’àmbit de les respectives
competències, plena capacitat jurídica per adquirir, posseir, reivindicar, permutar, gravar o
alienar tota classe de béns.
 
6. Llei 33/2003 de 3 de novembre, de patrimoni de les administracions públiques. Alienació de
béns mobles.
 
Article 143 Procediment 1. L'alienació té lloc mitjançant subhasta pública per béns
individualitzats o per lots. No obstant això, quan el ministeri o organisme consideri de manera
raonada que es tracta de béns obsolets, peribles o deteriorats per l'ús o concorri alguna de les
circumstàncies que preveu l'article 137.4 d'aquesta llei, l'alienació es pot efectuar de manera
directa.
2. Es consideren obsolets o deteriorats per l'ús, als efectes del número anterior, els béns el
valor dels quals en el moment de la taxació per a la venda sigui inferior al 25 per cent del
d'adquisició.
3. Els béns mobles poden ser cedits gratuïtament pel departament o organisme respectiu a
altres administracions públiques o a organismes o institucions públiques o privades sense ànim
de lucre, sense les limitacions previstes a la secció 5a, quan no hagi estat possible vendre'ls o
lliurar-los com a part del preu d'una altra adquisició, o quan es consideri de forma raonada que
no arriben al 25 per cent del valor que van tenir en el moment de la seva adquisició. Si no és
possible o no és procedent la venda o cessió, se'n pot acordar la destrucció, la inutilització o
l'abandonament. L'acord de cessió ha de portar implícita la desafectació dels béns”
 
Art.137.4 “Es podrà acordar l’adjudicació directa quan l’adquirent sigui una entitat sense ànim

”.de lucre, declarada d’utilitat pública o comunitat religiosa legalment reconeguda
 
7. Procediment a seguir 1r.- L'expedient s'instruirà mitjançant l'emplenament dels documents
següents (art. 110 RBEL):
- Justificació documental per la mateixa Entitat o Institució sol·licitant del seu caràcter públic i
Memòria demostrativa que les finalitats que persegueix han de redundar de manera evident i
positiva en benefici dels habitants del terme municipal.
- Certificació del Secretari de la Corporació en què consti que els béns figuren a l'Inventari
aprovat per la Corporació amb la qualificació jurídica de béns patrimonials.
- Informe de l'interventor de fons sobre inexistència de deute pendent de liquidació amb càrrec
al pressupost municipal.
- Informe de valoració del tècnic municipal en què s'asseveri que els béns no són necessaris
per a l'entitat local, ni és previsible que ho siguin en els deu anys immediats.
- Informació pública per un termini no inferior a quinze dies.
 
L'òrgan competent per a l'aprovació de la cessió gratuïta dels béns serà el Ple de l'Ajuntament,
per majoria absoluta del nombre legal de membres de la corporació, tal com s'estableix als
articles 47.2.ñ) de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, reguladora de les bases del règim local -LRBRL-,
i 110.1 del Reial Decret 1372/1986, de 13 de juny, del Reglament de béns de les entitats locals -
ROF-.
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En conseqüència, :S'ACORDA

PRIMER.- DESAFECTAR els vehicles Nissan Patrol matrícula B-1037-TJ i Nissan X-Trail
matrícula 8073 GFR, adscrits al servei de guàrdies, que passen de ser un bé de domini públic a
bé patrimonial i acordar la CESSIÓ dels mateixos a favor de l’Agrupació de Defensa Forestal
Borges del Camp.
 
SEGON.- FACULTAR l’Alcalde per signar quants documents siguin necessaris en relació a la
referida cessió i signar el corresponent conveni amb l’Agrupació de Defensa Forestal de les
Borges del Camp .
 
TERCER.- Rectificar l'Inventari després del canvi de la seva naturalesa jurídica i fer constar la
referida cessió. Publicar l’alteració del bé en el portal de transparència de l’Ajuntament.

Règim de recursos:

Si es vol impugnar la present resolució, que posa fi a la via administrativa, procedeix interposar
recurs contenciós administratiu davant el Jutjat Contenciós Administratiu de Tarragona, en el
termini de dos mesos a comptar de l'endemà de la seva notificació.
 
Alternativament i de forma potestativa, es pot interposar recurs de reposició davant el mateix
òrgan que l’ha dictat, en el termini d’un mes a comptar de l'endemà de la seva notificació.

 MOCIONS DELS GRUPS MUNICIPALS

MOCIÓ PRESENTADA PEL GRUP MUNICIPAL DE LA CUP PER A LA MILLORA DEL6. 
TRANSPORT PÚBLIC INTERURBÀ

El Sr. Alcalde explica: “Passem doncs al punt número sis, que és el punt de les mocions dels
grups municipals, en aquest cas en temps i forma ha entrat una moció presentada pel grup
municipal de la CUP Riudoms, per tal de millorar el transport públic interurbà. Enric com a
regidor de la CUP, com a grup que representa la moció, tens la paraula per explicar-la”.
 
El Sr. Enric Jódar, portaveu del grup municipal de la CUP, explica la moció dient: “D’acord,
gràcies. Bé, primer faré una petita part expositiva i després entraré més en el contingut de la
moció.
 
Avui presentem la moció per a la millora del transport públic interurbà, perquè creiem que el
transport públic és un tema el qual no se n’ha parlat gairebé mai a l’Ajuntament de Riudoms, o
com a mínim al ple i, que durant molts anys també ens ha passat una mica desapercebut en el
debat públic i, tot i tothom sabem que disposàvem d’una línia de bus. En aquest sentit som
conscients de que el debat que avui tindrem seria replicable en molts altres pobles de les
nostres comarques, però bé, nosaltres creiem que hem de començar des del municipalisme,
per tant, des del nostre poble i, si més enllà d'aquí ens sorgeixen iniciatives similars, doncs
endavant.
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A Riudoms hi ha una línia de transport públic, que és la de Pratdip-Reus-Tarragona, que forma
part d’una concessió de la Generalitat amb l’empresa Hispano Igualadina. És una concessió
que en cas de superar les revisions arribaria fins l’any dos mil vint-i-vuit. Aquesta línia té onze
trajectes d’anada i tornada de dilluns a divendres en dies feiners, en període normal; vuit
trajectes d’anada i tornada, de dilluns a divendres, en període de vacances i, quatre trajectes d’
anada i tornada tan els dissabtes feiners com diumenges festius. Més o menys, fent una mica
de càlcul, hi ha una periodicitat d’uns vuitanta/cent minuts de l’autobús, és a dir, cada vuitanta
/cent minuts passa un autobús, més o menys, a trets generals. Nosaltres creiem que aquesta
freqüència és baixa i és evident que hi ha la necessitat de moltes persones de Riudoms i,
també, d’altres municipis propers, de disposar d’un mitjà de transport per anar a treballar o
estudiar, o anar al centre de salut, o alternatives d’oci, servei… que poder no estan al nostre
municipi. Després de parlar-ne amb diverses usuàries, constatem que la freqüència i els horaris
o bé són insuficients o bé no són puntuals, etc. Hi ha una sèrie de problemàtiques que creiem
que s'ha d’abordar. També, si ho mirem des del punt de vista mediambiental, és evident que el
transport públic té un consum molt menor al del transport privat, segons les dades de mobilitat
de la Generalitat de Catalunya, doncs l’autobús té un setanta per cent menys de consum d’
energia primària i, genera un setanta per cent menys de emissions de CO2 que el cotxe, per
tant, cal tenir-ho en compte i, també cal tenir en compte que el Parlament de Catalunya va
aprovar les conclusions de la comissió de seguiment de l’emergència climàtica. Per tant, totes
les institucions em sembla que haurien d’estar alineades en què hi hagi un canvi de paradigma,
llavors, entenem que en aquest moment és on s’hauria de concretar com millorem el transport
públic a Riudoms, en base a totes aquestes qüestions. En primer lloc, parlarem d’algunes
mancances, com ja he dit, la puntualitat, el servei no és puntual, generalment els retards van de
deu a quinze minuts i, a vegades, també arriben als vint-i-cinc o trenta. Tampoc hi ha un
sistema ni de notificació de retards ni si l’autobús a vegades no passa, fet que també ha passat
alguna vegada que un autobús que havia de passar a una hora concreta no passa per
Riudoms i, tampoc s’avisa. Per tant, és un perjudici per als usuaris. En relació als horaris i les
freqüències, parlant amb persones que estaven a la parada del bus o que l’utilitzen, veiem tres
possibles millores. Creiem que als matins seria necessari augmentar una mica la freqüència en
hora punta, per tal d’arribar puntualment a al lloc de treball, estudi… i, també, per no haver de
matinar dues hores per poder arribar puntualment, perquè aquesta és l’altre, que si vols arribar
puntualment moltes vegades has de matinar molt més que les persones que utilitzen transport
privat. Al migdia, també seria un altre punt on s'haurien d’augmentar i millorar el horaris, ja que
per exemple les persones que fan mitja jornada ja no poden tornar a Riudoms fins les quatre de
la tarda, perquè entre la franja de dues a quatre, només hi ha el bus de dos quarts de tres i, si
perds aquell t’has d’esperar a les quatre i, per exemple, al vespre-nit, moltes persones ens
diuen que si més tard d’un quart de nou no hi ha autobusos i, per tant, si pleguen tard de
treballar o estudiar tampoc tenen la manera per tornar de Reus o Tarragona a Riudoms. Una
altre qüestió, que considerem cabdal i que ens ha sobtat molt, és el tema de l'accessibilitat. L’
altre dia vam anar a la parada i vam veure que l’autobús no era accessible per a persones amb
mobilitat reduïda, cotxets… Vam trucar a l’empresa i ens van dir que necessitàvem avisar en
quaranta vuit hores d’antelació per tal de que l’autobús, que nosaltres volíem, passés amb una
plataforma habilitada per a l’accessibilitat. Entenem que avui en dia no es pot parlar de justícia
quan un ciutadà ha d'avisar quaranta vuit hores abans, perquè pugui accedir al bus amb
accessibilitat i una altre persona que no te problemes de mobilitat pugui fer-ho sense
problema.. Per tant, aquest és un fet que s’hauria de solucionar urgentment. I, després, si
parlem de les instal·lacions i les parades, a Riudoms en tenim diverses: a l’avinguda de
Francesc Macià, que disposa d’una marquesina i horaris en format accessibles. La marquesina
ens ha de servir per refugiar-nos de inclemències meteorològiques, però no és el cas de l’
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avinguda Pau Casals, que no disposa de cap element de protecció pels usuaris i els horaris, i
això és un fet que ja vam explicar i em sembla que Esquerra ho va comentar, estan penjats en
un pal embolicats. És a dir, no podem acceptar que hi hagin parades d’autobús on jo vaig estar
intentant mirar l’horari, i a sobre com que la cinta adhesiva transparent està enganxada al
damunt tampoc es pot ni llegir. No entenem perquè després de tants mesos d’haver-ho
comentat aquesta situació està de la mateixa manera. Després, també tenim la parada de la
plaça dels Cavalls, que tampoc disposa de marquesines ni horaris i, a més a més, ens han
comentat que les persones que volen anar cap a Montbrió, com que s’esperen a la parada que
sí te marquesina de l’avinguda de Francesc Macià, moltes vegades hi ha gent que despistada
ha perdut el bus perquè no sap que hi ha la parada de la plaça dels Cavalls que va cap a
Montbrió. Per tant, mala senyalització, també, per part de l’Ajuntament com de l’empresa
concessionària o de la Generalitat. Després, hi ha dues parades més, segons els registres
oficials, que una és davant de l’SP Química, en la ruta de l’autobús de Reus-Cambrils, que
malgrat abans s'atura ara em sembla que ja no s’hi atura, per tant, és un altre element a tenir
en compte. I, també, la parada de Mas Sedó, que també està indicada a les dades oficials però
no sabem si està en funcionament.
 
En aquest sentit, veiem que hi ha moltes mancances, algunes de fàcil solució, però en d’altres
no tant. Però veiem, que evidentment aquestes s'haurien de solucionar si volem que la gent
confiï i utilitzi el servei transport públic, o com a mínim els usuaris que ja ho estan fent, ja sigui
perquè no poden tenir un vehicle privat o perquè no volen utilitzar-lo, almenys que puguin
disposar d’un servei públic en condicions com ho fem amb altres serveis públics que presta
l'administració. Llavors, en aquest sentit, proposem algunes solucions que creiem que l’
Ajuntament hauria d’intentar parlar-ne, ja sigui amb la Generalitat, amb l’empresa
concessionària o amb qui sigui. Una és evident, que és millorar la puntualitat i crear un sistema
d’avisos per als usuaris. L’altre és adaptar els horaris i les freqüències de pas. Fer totalment
accessible la flota d’autobusos. Millorar les instal·lacions, la senyalització i la informació de
totes les parades. Estudiar, també, un canvi de recorregut de l'autobús. Aquesta proposta la
vam comentar el maig de l’any del dos mil vint, no va arribar al ple i estem pendents del pla de
mobilitat, que hi estem treballant però pensem que seria una bona opció estudiar que l'autobús
no passi pel centre de l’avinguda Pau Casals i passi per circumval·lació. Garantir que les tarifes
són assequibles, i per exemple si l'ajuntament de Riudoms volgués tenir dades sobre els
usuaris que utilitzen, ja en el municipi, aquest servei podria realitzar una enquesta, que no té
res a veure amb l’enquesta que fa, evidentment, la concessionària, però si una enquesta a
nivell intern, a nivell del municipi, per saber quina és la valoració o la utilització que fan les
persones de Riudoms, del transport públic i, també, donaria una mica d’informació sobre com
podríem millorar tots aquests aspectes. En aquest sentit, el que sí que demanaríem, a nivell
més personal, és que aprofitant que l'alcalde de Riudoms també va al Consell d'alcaldes del
Consell Comarcal, i el Consell Comarcal és una institució on sovint es parlen de temàtiques i
problemàtiques, que sovint poden afectar a altres municipis. Doncs, demanaríem que es
proposi incloure-ho a l’ordre del dia del proper Consell d’alcaldes, perquè els altres alcaldes
també puguin exposar la seva visió i que l’ajuntament també sol·liciti una reunió bilateral amb el
consorci, per exposar totes aquestes problemàtiques que nosaltres avui hem explicat i, que
segurament, molta gent podrà estar-hi d’acord.
 
Per acabar, la moció, sí que els acords el que presenta és instar a la Generalitat de Catalunya l’
autoritat territorial de la mobilitat del camp de Tarragona per a millorar el servei del transport
públic, amb tots aquests termes que ens hem referit fins ara. També, demanem sol·licitar
aquesta autoritat territorial ATM els informes o dades d'usuaris que s’aturen a la parada
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Riudoms, per saber quants usuaris pugen o baixen a Riudoms i, també tenir una idea de quin
és el volum de viatgers fins ara. També tenim en compte un acord que és el que hem comentat
sobre la possibilitat de modificar la circulació de l'autobús interurbà, perquè passi per fora del
poble i, tal com he dit, també instar al Consell Comarcal com a membre del Consorci del
transport públic del camp de Tarragona, establir una estratègia conjunta amb altres municipis i
poder resoldre totes aquestes qüestions que creiem que no perquè s’hagin repetit durant molts
anys o perquè la majoria d'aquí o de gent de Riudoms disposi d’un vehicle privat, com
Ajuntament de Riudoms o com a regidors no els haguem d’atendre. En tot cas, en la segona
part de l’exposició, si hi ha alguna qüestió ja ho contestaré més concretament. Gràcies”.
 
El Sr. Alcalde agraeix la intervenció del Sr. Jódar, per l’explicació i l’argumentació d’aquesta
moció que presenten. I a continuació, dona la paraula als portaveus dels grups municipals.
 
Tot seguit, dona la paraula al Sr. José Manuel Hernández, portaveu del grup municipal del
PSC, però hi ha algun problema de connexió. Davant d’això, el Sr. Alcalde diu: “Els plens
telemàtics tenen aquestes situacions. Bé, en tot cas passem a la intervenció del grup d’
Esquerra Republicana, mentre el Sr. Hernández recupera la connexió. Canviarem l’ordre de les
intervencions, en aquesta exposició d’aquest punt. Endavant Ricard”.
 
El Sr. Ricard Gili, portaveu del grup municipal d’ERC-AM, intervé i manifesta el següent:
“Moltes gràcies. Deixeu-me dir d’entrada i ser clars votarem a favor de la moció. El que farem
ara és una argumentació del perquè i introduir alguns elements de reflexió. Votarem a favor
perquè compartim els objectius que plantegen i, de fet, també els apuntàvem en el nostre
programa electoral. Sense anar més lluny, als darrers mesos hem tingut converses sobre la
situació del transport públic de Riudoms, converses amb diversos col·lectius, algunes de
manera proactiva i d’altres perquè ens han vingut a trucar la porta i, en aquest sentit, el debat d’
aquesta moció, la moció que proposa la CUP sobre la taula, ens permet una cosa important, l’
apuntava ja el company de la CUP, que és prendre consciència que no tothom de Riudoms té
cotxe privat, que no tothom ho té fàcil per desplaçar-se a Riudoms, a Reus, a Tarragona, a
Cambrils, a les ciutats destacades que tenim al nostre entorn, a la nostra àrea metropolitana. I,
sobretot, parlem de joves que estudien a fora de Riudoms i, també, molt especialment, de
dones que es desplacen a altres ciutats per motius laborals o socials. No hem fet una enquesta
per arribar a aquesta conclusió d’aquests perfils que utilitzen l’autobús, però només cal apropar-
se a les parades d’autobús del nostre poble per ser-ne conscient. El pla de mobilitat que ara s’
està redactant a l’Ajuntament, ja ho apunta en la seva fase de diagnosi, cal reforçar la connexió
de Riudoms amb Reus en transport públic. Una dada rellevant que diu aquesta diagnosi: el
trenta-sis per cent de desplaçaments que fan els riudomencs, desplaçaments de més de cinc
cents metres, en un dia feiner és per anar a Reus. Aquesta mateixa diagnosi indica que es
troba a faltar una parada d’autobús interurbà que doni cobertura als polígons. Dit això, alguns
comentaris concrets sobre la moció i sobre els acords que planteja, primer un de genèric per a
valorar positivament, no només de posar sobre la taula el tema que avui estem debatent al
plenari, sinó que també l’extensa i detallada exposició de motius que fan que aquesta sigui una
moció de qualitat. Més enllà d’això, més comentaris sobre els quatre punts d’acords. Primer
comentari, en relació al primer punt, que la mana la Generalitat i a l’ATM una millora del servei,
això passa essencialment per un increment de la freqüència de pas de la línia Pratdip-Reus-
Tarragona, és a dir, que passi més vegades durant el dia per Riudoms. En aquest sentit, el
segon dels acords de la moció demana tenir accés a la xifra d’usuaris que han utilitzat la
parada de Riudoms, entre els anys dos mil divuit i dos mil vint-i-u, és una informació rellevant
que està en mans de l’ATM i que cal mirar en detall per a prendre qualsevol decisió. És a dir,
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abans de qualsevol decisió, fer un bon anàlisi de les dades. La moció també demana en el seu
primer punt una millora de les condicions de les parades de Riudoms, ja que no estan prou bé
senyalitzades, ni inclouen els horaris de manera adequada. És una reivindicació, ho apuntava
abans el company de la CUP, una reivindicació que des d’Esquerra hem fet en aquest mandat i
que per tant ens hi sumem en aquesta ocasió, també. Una altra de les peticions de la moció, en
el seu quart punt d’acords, és que el Consell Comarcal del Baix Camp, com a membre del
Consorci del transport públic del camp de Tarragona, establís una estratègia conjunta entre tots
els municipis de la comarca per tal de millorar el servei de transport públic. Sobre aquest punt,
crec que hem de ser conscients d’una cosa, la última paraula la té la Generalitat i,
concretament, el Departament de Territori i l’ATM i no el Consell Comarcal. Per tant, siguem-ne
conscients, el Consell hi té un paper secundari en aquest Consorci i no forma part del seu
consell d’administració. Ara bé, el Consell Comarcal podria fer alguna peticions, doncs
segurament sí, però sobretot insisteixo la planificació del transport públic interurbà s’ha de fer
amb un focus més gran, i així està plantejat en el repartiment de competències entre les
administracions i, és per això que és una competència que a dia d’avui té la Generalitat. Arran
de tot plegat, també voldria emfatitzar una cosa que no hauria de passar desapercebuda,
considerem que és important, la Generalitat de Catalunya ja disposa, per aquest 2022,
pressupostos i aquests destinen al consorci del transport públic del camp de Tarragona,
gairebé vint-i-tres milions i mig d’euros. Això és gairebé quasi tres milions d’euros més que els
anteriors pressupostos, pot ser una xifra insuficient però en tot cas destacar que va a l’alça.
Veurem on es gasten aquests tres milions més, perquè no en tenim el detall, però és bo tenir
present aquest increment del pressupost, que està inclòs en els pressupostos de la Generalitat,
els quals cada grup polític va considerar votar el que va considerar votar. En aquest cas, en el
plenari aquí representats vam tenir el suport del nostre grup i, també, del grup de Junts.
 
Finalment, la moció també demana que l’Ajuntament de Riudoms estudiï la possibilitat de
modificar la circulació de l’avinguda Pau Casals, que és la via crítica per a on passen els
autobusos interurbans que donen servei al nostre municipi, en la mateixa línia la moció posa a
sobre la taula que el recorregut de l’autobús interurbà que canviï de recorregut i, entenem, tot i
que la moció no ho especifica, que aquest autobús deixi de passar total o parcialment per a l’
avinguda Pau Casals. Totes dues coses, tant la modificació dels sentits de circulació per
aquest carrer com també el canvi de recorregut de l’autobús, són elements que fa temps que
es comenten i que cal estudiar amb deteniment. De fet, són algunes propostes que des del
grup d’Esquerra hem inclòs en les propostes del pla de mobilitat. En definitiva votarem a favor
de la moció, com un senyal de la voluntat, creiem que compartida pel conjunt del plenari, d’
avançar en l’impuls del transport públic. Hi ha molta feina a fer, és evident que tota no es farà d’
avui per demà, en bona part per manca de recursos, ser-ne conscients d’això. Sigui com sigui,
com malauradament sabem, jo diria que molts dels que estem aquí o, segurament tots els que
necessitem moure'ns pel camp de Tarragona, de manera habitual, ja sigui per feina, per anar a
l’hospital, per anar a veure un familiar o un amic… si no tens vehicle privat és evident que estàs
molt limitat en el que pots fer i deixar de fer i, per tant, partint d’aquesta realitat personal, que
segurament vivim els tretze regidors d’aquest plenari, doncs això ja és prou significatiu com per
haver de votar a favor d'aquesta moció. Gràcies”.
 
El Sr. Alcalde agraeix la intervenció del Sr. Gili, i dona la paraula al Sr. José Manuel
Hernández, portaveu del grup municipal del PSC, que manifesta el següent: “La línia
perfectament ho ha explicat en Ricard, d’Esquerra. Les competències ben bé no corresponen a
l’Ajuntament ni al consell, però sí que podem fer un esforç i intentar que tot sigui millorable. Tot
el que sigui millorable per al municipi, nosaltres estarem a favor com bé ha dit el company d’
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Esquerra. Simplement és això, de posar responsabilitats perquè la competència no la té
l'Ajuntament ni el consell. Fent el possible i parlarem amb el consell, però res més que dir això,
que les competències totals no les tenim ni dels consells ni de l’Ajuntament, sinó que des de l’
ATM. Però, de totes maneres, donarem suport com han dit els companys, Moltes gràcies”.
 
El Sr. Alcalde agraeix la intervenció del Sr. Hernández, i dona la paraula a la Sra. Núria Mas,
regidora de Seguretat Ciutadana i Mobilitat.
 
La Sra. Núria Mas fa la següent intervenció: “En la moció que presenteu es fa referencia al pla
de mobilitat, que com bé coneixeu està en aquests moments en fase de redacció. En el treball
de camp previ a la redacció del pla s’ha constatat allò que sense tenir dades concretes, ja
sabíem. I és la gran mobilitat que es produeix, tant d’entrada com de sortida de Riudoms,
mitjançant l’ús de vehicles privats. Aquest ús elevat de vehicles particulars es produeix per a un
deficient servei públic interurbà, que a més perjudica en més intensitat a la gent jove que s’ha
de desplaçar, bàsicament per motius d’estudi i, aquelles persones amb més dificultat accedir a
vehicles privats. La competència sobre els transports terrestres de viatgers per carretera és
exclusiva de la Generalitat de Catalunya, tal com es manifesta en la pròpia moció. La
preocupació d’aquest equip de govern, per la situació del transport interurbà per intentar
millorar-lo en el marc de les competències municipals, es va traslladar als redactors del pla de
mobilitat, demanant que l’estudi contemplés que qualsevol canvi per a motius de seguretat, en
la circulació o recorregut de l’autobús incorporés millores en el servei, pel que fa en qualitat i
nombre de parades. Per aquest motiu, el pla de mobilitat ja contemplarà les millores que sigui
possible introduir en referencia al recorregut i les parades de l’autobús, tal com es demana al
punt tercer d’aquesta moció. Tenint en compte aquesta problemàtica en el transport públic
interurbà, en el cas del nostre municipi, és una preocupació compartida tant a nivell de plenari
com dels veïns i veïnes, estem totalment d'acord en tots els altres punts de la moció, que són
els d’instar els organismes competents en el transport per tal de millorar el servei a Riudoms.
Per tant, el nostre vot serà favorable”.
 
El Sr. Alcalde agraeix la intervenció de la Sra. Mas, i dona la paraula al Sr. Enric Jódar, com
a grup que presenta la moció, per si vol fer una intervenció de resposta.
 
A continuació, intervé el Sr. Jódar i manifesta el següent: “Alguna reflexió ha estat bé perquè
entre tots hem acabat de completar una mica les quatre idees que plantejava la moció.
Respecte les freqüències s’ha parlat, em sembla que ho deia, si no ho recordo malament, el
Ricard, d’incrementar les freqüències de la línia Pratdip-Reus-Tarragona, això evidentment
seria l’objectiu número u, al final és una línia que passa per Riudoms, però també passa
bastant a prop la línia de Reus-Cambrils i, algun usuari, ens ha comentat de si aquell autobús
que va per la carretera entrés a Riudoms i tornés a sortir, perquè al final si vas cap a Reus
tardaries entre cinc i deu minuts més, també seria una manera d’incrementar la freqüència de
pas d’algun autobús per Riudoms, més enllà de l’increment de freqüències de la línia principal,
que evidentment ha de ser l’objectiu. En relació a la part competencial i, la moció està escrita
així, tampoc volem que es prengui la determinació d’instar els organismes superiors i quedar-
nos aquí. Vull dir, en el moment que fem aquesta moció posem en manifest que hi ha un
problema i, evidentment el redactat l’hem de fer d’alguna manera, és instar, és comunicar i,
evidentment és a una organització superior perquè nosaltres no tenim competència en aquest
servei, però sí que fem una mica la insistència de no expulsar-nos les culpes o les
responsabilitats com a plenari, tots els regidors i, davant el problema instaurem a totes les
organitzacions que corresponguin, a la Generalitat, al Consell en menor mesura perquè
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evidentment té un pes inferior en aquest assumpte, però sí que els que ens agradaria és que a
banda de votar a favor de la moció, que ho agraïm, és que hi hagi una certa proactivitat per part
de tots els grups a intentar que aquesta qüestió millori substancialment, com deia el Ricard,
segurament no d’un any per l'altre, però sí que en els propers anys puguem parlar que
Riudoms ha canviat substancialment una mica el tema del transport públic, sobretot perquè al
final impacte a persones que tenen segurament tenen menys poder adquisitiu o possibilitats o
no tenen edat per a tenir un carnet de moto o de cotxe, ja que sovint són estudiants. En aquest
sentit, que nosaltres tenim segurament, els tretze regidors i, la part àmplia d’aquest municipi té
el privilegi de poder moure’s en transport privat per a tota la comarca i el camp de Tarragona,
però també hi ha persones que no i, creiem que aquesta moció més enllà de parlar del
transport públic, també parla de possibilitats i d’oportunitats. Gràcies”.
 
El Sr. Alcalde agraeix la intervenció del Sr. Jódar, i dona la paraula a la resta de regidors per si
volen fer alguna intervenció més.
 
Tot seguit, intervé el Sr. Ricard Gili, que manifesta el següent: “Sí, res molt breu. Compartir
aquesta reflexió, de l'Enric, de no expulsar-se les responsabilitats, crec que això ens convé a
tots, siguem del grup municipal que siguem, tots pertanyem a grups polítics superiors que
tenen representació a gairebé totes les administracions. És evident que els que esteu a govern
teniu aquesta capacitat d’interlocució entre administracions, és així com ha de ser, el sistema
funciona així i, es vol que funcioni així. Però al final tots i crec que faig aquesta reflexió de no
defugir, que és el que plantejava l’Enric, que és un repte que tenim tots a sobre la taula, que el
tenim com a municipi de manera transversal. No és fàcil de resoldre, que ho apunta la moció i
crec que en bona part en som conscients que hi ha unes concessions fins l’any 2028,
probablement fins aquell any és molt complicat fer determinats canvis, no vol dir que no es
puguin fer algunes coses, les quals tampoc són senzilles de fer i, per tant, nosaltres que estem
a la oposició de l’Ajuntament de Riudoms, que també tenim responsabilitat en altres
administracions, però crec que és general el nostre to de no intentar fer “brindis al sol” i, per
tant és un repte, crec que tots hem de posar-hi esforços, probablement no està reflectit així en
els pressupostos de l’any 2022, però probablement de cares al proper mandat és una tema que
s’haurà de treballar transversalment en aquest Ajuntament. La moció de la CUP té aquest
avalament positiu de posar-ho sobre la taula i ho haurem de fer tots des de totes les
administracions, perquè quan parlem del canvi climàtic ja sabem que la línia Pratdip-Reus-
Riudoms no canviarem el canvi climàtic, però tots des d’on som hem de fer uns petits passos i,
en aquest sentit, benvinguda sigui la moció. Gràcies”.
 
El Sr. Alcalde agraeix la intervenció del Sr. Gili, i fa la següent intervenció: “En tot cas és
evident que, després de les intervencions, queda més que clar que tots els tretze regidors del
plenari estem a favor d’aquesta millora i que tenim ganes de treballar-hi, i fer-ho des de les
nostres responsabilitats. Enric, en la teva exposició, també comentaves que el Consell
Comarcal és més aviat un factor secundari en tot això, però com a alcalde tinc la potestat d’
aportar punts al Consell d’alcaldes, llàstima perquè s’ha fet fa poques hores, però en tot cas,
aprofito el debat d’aquesta moció per confirmar que traslladaré a la presidència del Consell
Comarcal la voluntat que es pugui parlar del tema del transport públic en el pròxim Consell
d'alcaldes. Crec que pot ser molt interessant veure la posicionament dels altres municipis,
sobretot perquè a l’hora d’instar, és molt diferent si ho fas com Ajuntament de Riudoms o com a
Consell Comarcal, juntament i representant tots els ajuntaments implicats i, per tant, no només
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el vot a favor de la moció, que jo crec que serà unànime, sinó que també es traslladarà a la
presidència del Consell Comarcal la voluntat de debatre aquest tema en el pròxim Consell d’
alcaldes”.
 
Una vegada finalitzades totes les intervencions, se sotmet la moció a votació plenària.

El Ple de l'Ajuntament acorda, per unanimitat, aprovar el contingut de la moció.

Fets

En data 14 de gener de 2022 el grup municipal de la CUP ha presentat una moció per a la
millora del trasport públic interurbà,  per a ser tractada en el Ple ordinari (registre núm.
4312990004-2022-000193-2). El text literal de la qual és el següent:
 
"MOCIÓ QUE PRESENTA LA CANDIDATURA D'UNITAT POPULAR (CUP) PER A LA
MILLORA DEL TRANSPORT PÚBLIC INTERURBÀ

EXPOSICIÓ DE MOTIUS

Atès que l’Estatut d’Autonomia de Catalunya a l’article 169 fixa la competència exclusiva de la
Generalitat de Catalunya sobre els transports terrestres de viatgers per carretera que
transcorrin íntegrament dins el territori de Catalunya.

Atès que l’empresa La Hispano Igualadina SL és titular de la concessió per a l’explotació del
servei de transport regular de viatgers per carretera Pratdip - Tarragona (V-2558), de
competència de la Generalitat de Catalunya.

Atès que la concessió per a l’explotació del servei regular de transport de viatgers per carretera
Pratdip – Tarragona amb filloles (V-2558) va ser adjudicada al Sr. Rafael Dalmau Dalmau el 14
d’octubre de 1965. Després de successius canvis de titularitat concessional el 20 de juliol de
2004 es va publicar al DOGC la resolució PTO/1990/2004 de 8 de juliol de 2004 que
autoritzava el canvi de titularitat de la concessió a la concessionària La Hispano Igualadina, SA,
la qual d’acord amb la publicació al DOGC de data 22 de març de 2011 canvia denominació
passant a denominar-se actualment La Hispano Igualadina, SL.

Atès que totes les concessions esmentades a la resolució van ser incloses i objecte dels plans
d’innovació i millora de la qualitat aprovats l’any 2003.

Atès que l’aprovació del referit pla comportava l’atorgament d’una revisió del termini vigent en
les concessions que ens ocupen, que suposava una ampliació del termini concessional fins a
un màxim de 25 anys, comptadors des de la notificació de la resolució i sens perjudici d’
ulteriors revisions que es poguessin acordar si la normativa aplicable o les condicions
originàries del contracte ho permetien.

Atès que al contingut del pla es va incorporar a les concessions esmentades com a clàusules d’
obligat compliment i que, als efectes d’acreditar el compliment de les seves revisions, per part
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de la Direcció General competent en matèria de transports, s’havien de fer revisions
periòdiques cada vuit anys, llevat la primera, que s’havia de fer abans de l’1 de gener de 2008.
La superació positiva d’aquestes revisions determina la convalidació per períodes de vuit anys
del termini concessional de forma successiva, fins a arribar als vint-i-cinc anys previstos a la
modificació concessional.

Atès que per resolució del conseller de Política Territorial i Obres Públiques, de 30 de gener de
2008, es va aprovar la revisió de l’execució del pla d’innovació i millora de la qualitat aprovat a l’
empresa La Hispano Igualadina, SL, que incorpora les concessions que ens ocupen de forma
que es convalidava el termini de vigència d’aquestes per un termini de 8 anys, comptador des
del 8 de gener del 2008.

Finalment, per resolució del conseller de Territori i Sostenibilitat, de 16 de febrer de 2016, es va
aprovar una nova revisió del pla d’innovació i millora de la qualitat aprovat a l’empresa La
Hispano Igualadina, SL, de forma que es convalidava per un termini de 8 anys,  comptador des
del 8 de gener del 2016, el termini de vigència de les concessions de la dita empresa, sens
perjudici d’ulteriors revisions del dit termini concessional de forma successiva fins a arribar als
vint-i-cinc previstos a la resolució d’aprovació del pla. Així en el cas de superar les revisions
esmentades el termini de vigència de les concessions arribaria fins a l’any 2028.

Atès que al contracte programa entre la Generalitat de Catalunya i la empresa La Hispano
Igualadina, relatiu a la prestació de serveis públics regulars de transport de viatgers per
carretera, es fixen les condicions de prestació i els requeriments de qualitat de les dites
obligacions de servei públic imposades per a la prestació dels serveis.

Atès que segons el contracte programa, l’empresa concessionària té l’obligació de dur a terme
el manteniment i conservació dels pals indicadors de les parades dels serveis i garantir que en
tot moment hi consti en aquests la informació actualitzada dels horaris de prestació dels serveis.

Atès que segons el contracte programa, l’empresa concessionària té l’obligació facilitar
qualsevol altra informació complementària que li sigui requerida pels òrgans de la Direcció
General de Transports i Mobilitat en relació amb els serveis objecte del contracte programa.

Atès que el municipi de Riudoms disposa d’un servei de transport públic interurbà que permet
la connexió amb municipis propers que comparteixen la mateixa línia de transport. Aquests
municipis són Pratdip, Mont-roig del Camp, Vilanova d’Escornalbou, Riudecanyes, Botarell,
Montbrió del Camp, Reus i Tarragona.
 
l recorregut “Pratdip - Reus - Tarragona” al pas de Riudoms disposa de:

- 11 trajectes (d’anada i tornada) de dilluns a divendres feiners excepte vacances escolars d’
estiu, Nadal i Setmana Santa.
- 8 trajectes (d’anada i tornada) de dilluns a divendres en període vacances escolars d’estiu,
Nadal i Setmana Santa.
- 4 trajectes (d’anada i tornada) dissabtes feiners durant tot l’any
- 4 trajectes (d’anada i tornada) diumenges i festius durant tot l’any

L’autobús interurbà té diverses parades al municipi:
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- La parada de l’Avinguda Francesc Macià disposa d’una marquesina i conté els horaris de la
línia actualitzats de la línia “Pratdip - Reus - Tarragona”.
- La parada de l’Avinguda Pau Casals i la parada de la Plaça Portal de Ponent no disposen de
cap marquesina que serveixi com a refugi davant inclemències meteorològiques i tampoc
disposa dels horaris de la línia col·locats de forma adequada i accessible.

És evident la necessitat de moltes persones, de Riudoms i també dels municipis propers, de
disposar d’un mitjà de transport per anar a treballar i/o estudiar, desplaçar-se al centre de salut
o bé gaudir d’alternatives d’oci, compres i serveis no disponibles al propi municipi.
 
En el cas del jovent, la freqüència i els horaris de la línia d’autobús és insuficient o bé no s’
adapta adequadament per anar i tornar de classe amb puntualitat, especialment si els estudis
es realitzen a Tarragona.

Tenint en compte la informació de l’empresa concessionària, la freqüència mitjana de pas de l’
autobús interurbà per Riudoms és de:

- 80 minuts de dilluns a divendres feiners excepte vacances escolars d’estiu, Nadal i Setmana
Santa
- 105 minuts de dilluns a divendres en període vacances escolars d’estiu, Nadal i Setmana
Santa

Aquest fet propicia que sovint, les persones que s’ho poden permetre, hagin d’utilitzar un mitjà
de transport particular o bé compartir trajecte amb altres persones que en tinguin per tal de
desplaçar-se a poblacions properes.

Així doncs les casuístiques són diverses, però és evident que l’adaptació dels horaris, l’
increment de freqüències i garantir unes tarifes assequibles suposaria un millora de les
possibilitats de desenvolupament de les persones i també un gran avenç per a la mobilitat en
transport públic, especialment per a aquelles persones que no poden, o no volen, utilitzar el
transport privat.

Atès l’Informe i conclusions de la Comissió de Seguiment de l’Emergència Climàtica aprovat pel
Parlament de Catalunya i publicat al BOPC 756 de l’11 de desembre de 2020 on es recomana,
entre d’altres, incrementar les inversions en transport públic i impulsar la mobilitat sostenible.

Atès l’impacte mediambiental que genera l’ús del vehicle privat vers el transport públic. Segons
dades del portal de Mobilitat de la Generalitat de Catalunya, l’autobús té un 70% menys de
consum d'energia primària i genera un 70% menys d’emissions de CO2 que el cotxe.

Atès que, malgrat està en procés d’elaboració, el Pla de Mobilitat municipal no podrà oferir una
solució definitiva ja que per a la millora del transport públic interurbà és necessària la implicació
d’altres institucions de caire supramunicipal.

Atès que l’avinguda Pau Casals és una zona del poble especialment transitada pel que fa a la
mobilitat de vehicles al nostre municipi.

Atès que l’amplada del carril de circulació de l’avinguda Pau Casals no permet el pas de forma
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segura de dos vehicles quan un d’ells és l’autobús interurbà. Atès que l’amplada d’una de les
dues voreres no garanteix la seguretat dels vianants en aquesta via.
 
Atès que el recorregut que realitza l’autobús interurbà a través de l’avinguda Pau Casals, que
connecta dues parades, agreuja aquesta problemàtica i sovint es donen situacions d’embús i
perill a l'Avinguda Pau Casals.

Atès que segons el DOGC núm. 5918, es van incorporar nous membres al Consorci del
Transport Públic del Camp de Tarragona, Autoritat Territorial de Mobilitat (ATM Camp de
Tarragona), entre els quals el Consell Comarcal del Baix Camp.

Per tots aquests motius, el Grup Municipal de la CUP proposa al Ple de l’Ajuntament
de Riudoms l’adopció dels següents ACORDS.

PRIMER.- Instar la Generalitat de Catalunya i l’Autoritat Territorial de la Mobilitat del Camp de
Tarragona (ATM) a millorar el servei de transport públic interurbà per tal de:

- Incrementar la freqüència de pas de la línia “Pratdip - Tarragona (V-2558)” al pas per Riudoms
en les diferents modalitats:
· de dilluns a divendres feiners excepte vacances escolars d’estiu, Nadal i Setmana Santa.
· de dilluns a divendres en període vacances escolars d’estiu, Nadal i Setmana Santa.
· dissabtes feiners durant tot l’any
· diumenges i festius durant tot l’any

- Garantir que tota la flota de vehicles compleix amb els estàndards d’accessibilitat, per tal que
les persones amb mobilitat reduïda i/o cotxets puguin utilitzar el transport públic amb la mateixa
seguretat i comoditat que ho fan la resta de viatgers.

- Millorar les condicions de les instal·lacions de les parades al pas per Riudoms garantint que
totes disposen de marquesines i dels horaris de la línia col·locats de forma adequada i
accessible.
 
SEGON.- Sol·licitar a l’Autoritat Territorial de la Mobilitat del Camp de Tarragona (ATM) la
informació relativa als viatgers que han utilitzat la parada de Riudoms durant els anys 2018,
2019, 2020 i 2021 a la línia “Pratdip - Reus - Tarragona (V2558)” segons els informes de
mobilitat de “transport públic col·lectiu per carretera a l’àmbit del sistema tarifari integrat de l’
ATM del Camp de Tarragona” que publica de forma periòdica aquest ens.

En cas que sigui possible, aquesta informació es recollirà disgregada segons dia i hora.

TERCER.- Que l’Ajuntament de Riudoms estudiï la possibilitat de modificar la circulació a l’
Avinguda Pau Casals o bé la possibilitat de modificar el recorregut de l’autobús interurbà
adoptant una ruta alternativa sense que això minvi la qualitat del servei ni el nombre de
parades de l’autobús al municipi.

Si s’escau, comunicar la proposta a l’Autoritat Territorial de la Mobilitat del Camp de Tarragona
(ATM) per tal de concretar-ne la implementació.

QUART.- Instar el Consell Comarcal del Baix Camp, com a membre de Consorci del Transport
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Públic del Camp de Tarragona, a establir una estratègia de treball conjunta amb tots els
municipis del Baix Camp per tal de millorar el servei de transport públic". 

Fonaments de dret

El règim de sessions del Ple es troben determinades en l’article 98.e) del Decret Legislatiu 2
/2003, de 28 d’abril, pel qual s’aprova el Text refós de la Llei municipal i de règim local de
Catalunya, que determina que «el els plens ordinaris la part dedicada al control de la resta d’
òrgans de la corporació ha de tenir una substantivitat pròpia i diferenciada de la part resolutiva,
tot garantint de manera efectiva el seu funcionament i, si escau, en la seva regulació, la
participació de tots els grups municipals en la formulació de precs, preguntes i mocions».
 
Segons l’article 97.3 del Reglament d’organització i funcionament de les entitats locals (Reial
Decret 2568/1986, de 26 de novembre) estableix que la moció és «la proposta que se sotmet
directament a coneixement del Ple a l’empara del que preveu l’article 91.4 d’aquest Reglament.
Es pot formular per escrit o oralment».

En conseqüència, :S'ACORDA

ESTIMAR la moció presentada pel grup municipal de la CUP per la millora del transport públic
interurbà.
 

Règim de recursos:

Si es vol impugnar la present resolució, que posa fi a la via administrativa, procedeix interposar
recurs contenciós administratiu davant el Jutjat Contenciós Administratiu de Tarragona, en el
termini de dos mesos a comptar de l'endemà de la seva notificació.
 
Alternativament i de forma potestativa, es pot interposar recurs de reposició davant el mateix
òrgan que l’ha dictat, en el termini d’un mes a comptar de l'endemà de la seva notificació.

 ASSUMPTES URGENTS

ASSUMPTES URGENTS7. 
 
No n'hi ha.

 PRECS I PREGUNTES

PRECS I PREGUNTES8. 
 
El Sr. Alcalde manifesta el següent: «Anem al punt número vuit que és el punt de precs i
preguntes. Començarem per a les preguntes formulades pels grups municipals».
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El Sr. Alcalde dona la paraula al portaveu del grup municipal del PSC, que no en fa ús. Tot
seguit, dona la paraula al Sr. Enric Jódar, portaveu del grup municipal de la CUP.
 
1/. Precs i preguntes formulades pel grup municipal de la CUP-AMUNT:
 
El Sr. Enric Jódar, portaveu del grup municipal de la CUP, intervé i manifesta: “Sí, faré alguna
qüestió relativa als decrets. El Decret 2021-972, que parla de la reserva de domini públic
radioelèctric, semblava que l’Ajuntament, pel que he llegit a la moció, tenia previst reservar l’
espectre radioelèctric o de radiofreqüència l’any 2020. Aquest és el dubte, perquè al document
surt això esmentat i ens va sobtar una mica. Després, el Decret 2021-991, que parla sobre el
servei de retirada de mobiliari de la planta segona de les escoles velles, ens agradaria saber si
aquest mobiliari, com l’altre mobiliari que s’esmenta en el document que està cedit per a
persones del municipi, saber si està catalogat degudament o no. Sobre el Decret 2021-1026,
que parla sobre el subministrament de lots de bolquers reutilitzables per a nounats, ens
agradaria si ens poguessis fer cinc cèntims de com es desenvoluparà la proposta. I, sobre el
Decret 2021-1028, que parla sobre el subministrament de bústies de correus per a l’
agrupament de bústies d’habitatges disseminats, ens agradaria saber si ja s’ha fet arribar algun
tipus d’informació a les persones que viuen en nuclis disseminats, sobre aquesta proposta, a
través d’alguna carta, alguna trucada… No sé si vols que fem, primerament, aquesta part de
Decrets i, després, faci alguna pregunta més”.
 
El Sr. Alcalde respon a les preguntes de la CUP dient: “D’acord, et contesto primer aquesta part
i, després anirem a les altres. Pel que fa al Decret 972 millor et contestaré la pregunta al
següent ple, per encertar en la informació i no equivocar-me. Aquí hi ha un tema que es creu
oportú mantenir aquest domini públic per un tema d’emissores dels guàrdies. En tot cas, al ser
un tema molt tècnic prefereixo contestar en el següent ple.
 
Pel material que s’ha retirat de les escoles velles està catalogat. Tot allò que són donacions o
que forma part d’un registre històric de l’Ajuntament de Riudoms, aquest sí que està catalogat i
hi ha molta part de material que no era d’ús corrent.
 
Pel que fa als bolquers, s’està acabant de definir, és una opció que encara no està anunciada,
però si que és voluntat que l'ajuntament obsequiï a tots els nounats a partir de l’1 de gener d’
aquest 2022 amb uns bolquers reutilitzables, que forma part de la campanya de la bona brossa
i de conscienciació de generar els menys residus possibles.
 
Pel que fa a les bústies, hi ha contactes amb alguns disseminats, tot i que no hi ha hagut una
informació enviada a tots els disseminats, a dia d’avui, perquè s’està acabant de gestionar
jurídicament com serà l'ús d'aquestes bústies per als usuaris. S’ha d’acabar de tancar per a
saber quin serà el format, si hi haurà una fiança o lloguer i, un cop estigui tancat és quan es
farà la comunicació. Tots aquests usuaris, als quals tenim contacte, com també els possibles
usuaris, tenen informació però encara falta tancar aquesta cara i confirmar jurídicament si és
possible. En els pròxims dies, no només es comunicarà sinó que s’instal·larà i entrarà en servei
el tema de les bústies de disseminats. Si vols continua amb les altres preguntes. Gràcies”.
 
El Sr. Enric Jódar continua la seva intervenció i manifesta: “No sé perquè vaig tenir un
pensament romàntic de l’espectre de radiofreqüència, em va venir al cap això de Riudoms i no
vaig pensar en altres coses. Vam presentar una bateria escrita de preguntes sobre polítiques d’
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habitatge a Riudoms, esperem rebre resposta avui. Seguint, faré un parell de preguntes. Sobre
el mobiliari del costat de l’església, a la plaça propera entre el carrer Sant Pau i el carrer Sant
Pere hi havien ubicats dos bancs i un arbre, on hi ha aquella zona de contenidors i, que durant
les obres de l'església, es van treure i encara no s’ha restaurat l’aspecte que hi havia abans a
la plaça. Llavors, volíem saber per a quin motiu no s’ha restaurat o si es quedarà així i, per a
quin motiu.
 
Després, en relació a la guingueta de la plaça de l’església aquest dilluns es va resoldre la
mesa de contractació, el procés de licitació del bar-restaurant del Casal Riudomenc, a la plaça
de l’església hi havia una guingueta que donava servei als anteriors concessionaris i, malgrat l’
establiment estava tancat, el mercat de Nadal es va autoritzar. Ens agradaria saber si l’
Ajuntament ha arribat a un tipus d’acord amb els propietaris per adquirir aquesta guingueta i
per quin motiu, en cas que sigui així, no s’ha inclòs a la documentació tècnica administrativa del
material que inclou la concessió del bar del Casal Riudomenc.
 
Després, sobre el funcionament de la calefacció de les escoles velles, ens agradaria saber si hi
ha algun tipus de problema a l’edifici, ja que algunes persones que assisteixen a cursos ens
han dit que la calefacció alguns dies no estava encesa i que els hi van dir que no es podia
encendre. Saber si hi ha algun tipus d'avaria i quan es resoldrà. Això és tot, gràcies”.
 
El Sr. Alcalde agraeix la intervenció del Sr. Jódar i respon el següent: “Pel que fa als bancs i l’
arbre del costat de l'església s’ha traslladat a l’empresa constructora que els ha de col·locar, és
a dir, que ha de deixar aquella zona tal i com estava i, que per tant, esperem que ens les
pròximes setmanes podem recuperar els dos bancs i el forat per a l’olivera, que la té la brigada.
En tot cas, si no acaba sent un forat, que és possible que acabi sent una torreta d’aquelles
grans, doncs s’ha de gestionar amb l’empresa la col·locació d’aquesta però, tal i com està ara,
no ha de quedar així. Ha de recuperar els bancs i, l’olivera, l’únic que en comptes d’estar
plantada utilitzarem aquell sistema de Reus, que potser l’heu vist en algun lloc, que estan en
torretes molt grans.
 
Pel que fa a la guingueta de la plaça de l’església, es va utilitzar en el mercat de Nadal per un
acord amb l’actual propietari (l’últim concessionari del bar del Casal), la voluntat era que això
passés a formar part de l’Ajuntament de Riudoms i que la donés en concessió conjuntament
amb el bar del Casal, però per temes administratius de la propietat no va poder ser. Però, ara
que sí que hi ha adjudicatari del bar del Casal, amb una relació entre privats sigui més senzill
que la relació amb l’administració. La propietària de la caseta actual va donar de baixa a l’
empresa amb la que l’havia comprat i, per tant, amb l’empresa que la podíem vendre nosaltres
la va donar de baixa i no tenia possibilitat de vendre-la a l’Ajuntament o que entrés dins de la
liquidació de la concessió perquè ja no tenia la titularitat de l’empresa.
 
Pel que fa a la calefacció a les escoles velles, hi havia alguna varia que s’ha anat solucionant.
La decisió que s’ha pres és que s’ha de fer una reparació més ferma per tal que no vagi de
manera intermitent, sinó que funcioni sempre, l’enginyer hi ha estat treballant aquest final d’any,
on la solució tècnica ja està definida per tal de fer la reparació. Em sembla que si no ha vingut
aquests dies, vindrà algun dia d’aquests l’empresa a fer la reparació definitiva”.
 
A continuació ,el Sr. Alcalde dona la paraula a la Sra. Maria Teresa Basora, del grup municipal
d’ERC-AM.
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2/. Precs i preguntes formulades pel grup municipal d’ERC-AM:
 
2.1- La Sra. Maria Teresa Basora intervé i manifesta: “Sí, comencem ara el bloc de precs i
preguntes referint-nos a la situació de l’hort del Coques. És a dir, el gran bloc de pisos que no
s'ha pogut vendre i, també, als carrers del seu voltant que s'ha quedat a mig urbanitzar.
Aquesta situació genera un fort impacte visual i també problemes als veïns, arran de la
presència de rates o de grans grups de coloms. A més, algun dels solars del voltant del bloc de
pisos està ple d’herbes i arbustos, i fa temps que no es neteja. Arran de tot això, primer,
preguem que el govern faci les gestions necessaris amb els propietaris tant del bloc de pisos
com els solars del voltant, per tal de garantir una neteja i, per eliminar la plaga de coloms i
rates. Seguidament, farem tres preguntes. Quina és la informació més actualitzada que té el
govern municipal en relació aquest edifici i la urbanització dels carrers del voltant? L’actual
propietari té previst reprendre les obres tant de l’edifici com dels carrers aviat? Hi ha alguna
data concreta? En cas que no hi hagi cap solució prevista a curt termini, quina és la previsió a
mig-llarg termini que té el govern en relació aquest cas? Passo la paraula al Ricard”.
 
2.2- El Sr. Ricard Gili intervé i manifesta: “Gràcies, ara ens volem fixar en el Passeig Germans
Nebot, tots els aquí presents som conscients de la importància que ha de tenir aquesta arteria
per a millorar la mobilitat del nostre municipi i, especialment, de la zona sud de Riudoms i de l’
avinguda Pau Casals. Com sabem tots, per aconseguir allargar el passeig Germans Nebot des
del punt d’on ara acaba fins a la rotonda d’urbanització del Molí d’en Marc. De fet, tres del
grups polítics presents en aquest plenari ho portàvem en el nostre programa electoral de
manera explícita. Som conscients que aquesta no és una tasca fàcil, ja que hi conflueixen
diversos plans urbanístics i, en relació això, farem diverses preguntes. Primerament, quants
plans urbanístics conflueixen en el tram crític que cal desbloquejar? A quants propietaris
aproximadament impliquen aquests plans? Quines actuacions ha fet el govern municipal en
aquest mandat per aconseguir desbloquejar l’actual situació i poder allargar el passeig
Germans Nebot des del punt on s’acaba actualment i fins a la rotonda de la urbanització de
Molí d’en Marc?. En aquesta pregunta ens referim a reunions amb propietaris dels diversos
plans urbanístics, informes tècnics sol·licitats i, qualsevol altra acció rellevant que hagi fet el
govern municipal. Una altra pregunta, quines actuacions té previstes fer el govern municipal
des d’ara i fins al final del seu mandat per agilitzar l’allargament del passeig Germans Nebot?
Veurem cap avenç significatiu, aquest mandat, per aconseguir allargar aquest passeig? En
aquest sentit fem un prec: que es prioritzi al màxim aquesta acció d’allargar el passeig
Germans Nebot i que per tant, s’hi dediquin els recursos humans, materials, econòmics que
siguin necessaris per aconseguir-ho. És una proposta, que des del grup d’Esquerra, hem inclòs
en les mesures que hem enviat a l’Ajuntament per el pla de mobilitat que s'està elaborant i, que
de fet, parla de tota aquella zona sud del municipi.
 
En la mateixa línia, des del grup d’Esquerra fem una aposta ferma i decidida per eliminar un
dels dos sentits de circulació de l’avinguda de Pau Casals, concretament en el tram més estret,
el que va de la Muralla de la Font Nova a l’avinguda de Francesc Macià i, que en la diagnosi
del pla de mobilitat aquest possible canvi on es tregui un dels dos sentits de circulació, en el pla
de mobilitat ja s’hi suggereix i es plantegen diverses opcions per portar-ho a la pràctica.
Demanem que la decisió que es prengui sigui partint de la premissa que cal reduir el volum de
vehicles que s’utilitza a l’avinguda Pau Casals i, també, per millorar la seguretat de veïns,
vianants i conductors. A la vegada, que aquesta decisió i les que la puguin complementar,
causi el menor impacte possible pel bon funcionament de mobilitat de vehicles al conjunt de
Riudoms. Passo la paraula a l’Arnau”.
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2.3- El Sr. Arnau Salvat intervé i manifesta: “Seguim parlant de carrers. Ara ho fem de la
reforma del carrer Sant Pau que ja ha passat per comissió d’urbanisme. Hem vist que la
reforma farà que el carrer tingui només un sentit de circulació, com tots sabem el carrer Sant
Pau, és un carrer molt transitat. Tenint en compte això i, també que encara no tenim la
conclusió del pla de mobilitat, farem les següents preguntes. Primerament, com és que s’ha
optat aquesta opció? La segona pregunta, en algun moment s’ha plantejat altres opcions, com
per exemple, mantenir els dos sentits de circulació i, eliminar els aparcaments d’un costat del
carrer per tal de poder ampliar la vorera igualment? De fet, això podria tenir sentit perquè aviat
es farà un gran aparcament molt a prop dels Hortets. I l’última pregunta, perquè finalment s’ha
optat pel model d’un únic sentit de circulació? Hi ha tingut alguna cosa a veure pel fet que l’
encreuament, entre el carrer Sant Pau i Sant Antoni, sigui especialment perillós? Ara passo la
paraula a la Carme”.
 
2.4- La Sra. Carme Cros intervé i manifesta: ”El següent punt que volem comentar és sobre el
procés participatiu del POUM. En primer lloc, fer un prec, en la línia del que ja vam alertar a
l'últim ple extraordinari de pressupostos, reclamem que des del govern municipal no s'utilitzi
aquest procés participatiu amb objectiu electoralista. Ho diem perquè a l’acte de presentació
del procés participatiu va ser sobretot això, un acte electoralista. En canvi, allò referent al
POUM, va tenir un paper clarament secundari. En segon lloc, vol preguntar el següent. Quan
començaran les primeres accions del procés participatiu? Quan s’organitzaran els primers
tallers i trobades? Passo la paraula al Ricard”.
 
2.5- El Sr. Ricard Gili intervé i manifesta: “Ens volem referir a l’oficina d’atenció al ciutadà, a l’
OAC i, en concret volem fer diverses preguntes. Quantes persones treballen a l’OAC
desglossades en jornada completa i parcial? Existeix la figura de supervisor o coordinador de l’
OAC? L’Ajuntament té algun tipus de programa informàtic que permeti classificar i fer un
seguiment de les instàncies registrades per tal de garantir una bona atenció al ciutadà, de
generar proximitat a aquest?. Ens referim a un programa que permeti separar les instàncies
més burocràtiques, per exemple per entrar documentació per reformar una casa; d’altres
instàncies centrades en preguntes, demandes o queixes de la ciutadania sobre el dia a dia de
Riudoms, per exemple, un veí que demana que es netegi un solar o un veí que pregunta per
l'aspecte d’ordenança de civisme.
 
Des de l’inici d’aquest mandat, 15 de juny de 2019 fins el 30 de desembre de 2021, quantes
instàncies s'ha registrat a l’OAC? D’aquest total d’instàncies, quantes han estat respostes? I
quantes no ho han estat? En general, les instàncies no respostes, de quin tipus són? És a dir,
en quins temes es centren? En relació a les persones que s’intenten posar en contacte amb l’
OAC, ja sigui telemàticament, per correu electrònic o per telèfon, l’Ajuntament té a la seva
disposició un tipus d’eina informàtica que permeti fer un seguiment de la qualitat d’aquesta
atenció? Ens referim al temps d’espera per tal que una trucada pugui ser atesa, a la quantitat
de trucades que per falta de personal no poden ser ateses, el temps que un correu electrònic
rebut per l’OAC tarda a ser respòs… En cas que l’Ajuntament disposi d’aquesta eina, per fer el
seguiment de la qualitat de l’atenció de l’OAC, demanem que se’ns proporcioni les principals
dades generades per aquesta eina. En cas que no disposi d’aquesta eina, fem la següent
pregunta: Com valora el govern municipal el servei d’atenció al ciutadà que dona l’Ajuntament
de Riudoms? D’altra banda, el pla de govern d’aquest mandat, inclou el compromís i, llegeix-ho
textualment, de crear una aplicació mòbil municipal que permetrà fer el seguiment de tràmits
administratius i gestió d'incidències amb el telèfon, millorant així la comunicació i la

Transcripció de l'acta número 2022-0000001 de l'òrgan de l'ens Ajuntament de Riudoms signada per: Alexandra Rodríguez Jiménez - DNI *** (SIG), Sergi

Pedret Llauradó - DNI *** (SIG) en data: 14/03/2022, 14/03/2022A
q
u
e
s
t
 
d
o
c
u
m
e
n
t
 
é
s
 
u
n
a
 
c
ò
p
i
a
 
a
u
t
è
n
t
i
c
a
 
d
e
l
 
d
o
c
u
m
e
n
t
 
e
l
e
c
t
r
ò
n
i
c
 
o
r
i
g
i
n
a
l
 
c
u
s
t
o
d
i
a
t
 
p
e
r
 
A
j
u
n
t
a
m
e
n
t
 
d
e
 
R
i
u
d
o
m
s
.
 
P
o
d
e
u
 
v
e
r
i
f
i
c
a
r
 
l
a
 
s
e
v
a
 
a
u
t
e
n
t
i
c
i
t
a
t
 
a

t
r
a
v
é
s
 
d
e
l
 
s
e
r
v
e
i
 
d
e
 
v
a
l
i
d
a
c
i
ó
 
d
e
 
l
a
 
S
e
u
 
E
l
e
c
t
r
ò
n
i
c
a
 
d
e
 
l
'
E
n
s
 
a
m
b
 
e
l
 
C
V
E
 
5
F
D
2
1
9
2
0
0
A
0
9
4
E
C
C
8
C
6
D
5
F
A
9
4
2
3
9
2
E
E
D
 
i
 
d
a
t
a
 
d
'
e
m
i
s
s
i
ó
 
1
3
/
1
2
/
2
0
2
3
 
a
 
l
e
s
 
0
9
:
3
5
:
0
3

SIGNAT ELECTRÒNICAMENT PER:
Actuacio Automatitzada Secretaria el dia 06/05/2022 a les 10:19:13



transparència. Així com rebre informació d’interès ciutadana. En quin punt es troba aquesta
aplicació o eina alternativa que permeti millorar tot aquest camp? Finalment, volem fer un prec
en línia amb el que des del grup d’Esquerra vam apuntar al ple extraordinari de pressupostos,
al mes passat, en l’àmbit de l’atenció al ciutadà segurament caldria fer una aposta forta de
modernització en l’OAC que permeti donar una resposta més àgil a la ciutadania i fer un millor
seguiment de les seves peticions. Independentment, que la resposta que doni l’Ajuntament
acabi sent positiva o negativa per al ciutadà. Torno la paraula a la Carme”.
 
2.6- La Sra. Carme Cros intervé i manifesta: “Obrim un bloc relacionat amb la salut. Primer de
tot, volem recuperar una pregunta que va quedar pendent al ple del 16 de setembre passat i
que si no ens equivoquem no va ser resposta en aquell ple ni al ple del novembre. És la
següent: Encara que no és competència municipal, el govern de Riudoms ha fet gestions amb
el Departament de Salut per a interessar-se pel funcionament de l’àrea bàsica de Riudoms i per
plantejar possibles millores en el context COVID? D’altra banda, en el programa electoral, el
qual des d’Esquerra ens vam presentar a les últimes eleccions municipals apostàvem per a
treballar amb la Generalitat per tal de dotar de nous serveis la nostra àrea bàsica. En la
mateixa línia, programa del govern municipal, inclou els punts següents que llegeixo literalment:
Negociarem per ampliar els serveis del CAP amb més metges especialistes, serveis de
radiografies, fisioteràpia i rehabilitació. Treballarem amb el CAP i el Departament de Salut per
millorar l’atenció a l’usuari i ampliar horaris d’urgències. Potenciarem un servei de salut d’
adolescents al CAP per prevenir problemes de sexualitat, les addiccions i trastorns alimentaris.
En relació aquests elements, volem preguntar: Quines gestions s'han fet des del govern
municipal per a cada un d’aquests punts? S’ha aconseguit cap avenç? Si no és així, hi ha
previsió d'aconseguir cap avenç en el que queda de mandat? Passo la paraula a la Teresa”.
 
2.7- La Sra. Maria Teresa Basora intervé i manifesta: “Un prec sobre un tema s’ha comentat a l’
inici del ple quan s’ha donat compte dels decrets de l’Alcaldia. Ens referim a la compra de
dispensadors, de compreses i tampons arran de la moció que des d’Esquerra vam presentar al
maig passat per fer una campanya que trenqui tabús sobre la menstruació. Aquella moció
plantejava que es posés un distintiu a l'exterior dels equipaments on es pugui trobar compreses
i tampons. Per tant, demanem que això també es faci als tres edificis municipals on està previst
d’ubicar aquests productes, que són: biblioteca, espai jove i pavelló d’esports. D’altra banda, en
aquell ple, la regidora d’Igualtat Núria Mas va explicar que feien uns tallers que encaixaven un
model de menstruació conscient. En relació això, volem preguntar quan està previst fer aquests
tallers? En què consistiran? A qui aniran dirigits? Passo la paraula a l’Arnau”.
 
2.8- El Sr. Arnau Salvat intervé i manifesta: “Ara volem referir-nos a dues accions que formen
part del pla del Govern per tal de saber en quin punt estan. Comencem parlant del ROM
(Reglament Orgànic Municipal). Aquesta és una reivindicació història des d’Esquerra. En
aquest mandat el govern es va comprometre a impulsar i implementar-lo, per això preguntem:
En quin punt es troba aquest impuls? El govern ja té algun esborrany treballat? Des d’Esquerra,
un cop més, ens oferim per elaborar el ROM. De fet, els recordem que l’any 2014, aleshores el
regidor d’Esquerra Xavi Lázaro, no només va reclamar que es fes un ROM sinó que va redactar
una proposta de ROM de vint-i-una pàgines i la va entregar al govern per a que es fes servir
com a punt de partida.
 
Ara ens fixem en les entitats. Uns dels temes recurrents és com difondre les activitats a les
entitats a través dels canals de l’Ajuntament. És un compromís que portàvem diversos grups
polítics a les anteriors eleccions i, que també recull el pla de govern. Per això preguntem: En
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quin punt es troba la creació d’algun tipus d’eina o protocol per difondre les activitats de les
entitats a través dels canals de comunicació municipals? Quan el podrem veure fet realitat?
Amb quin termini treballa el govern municipal? Passo la paraula a la Carme”.
 
2.9- La Sra. Carme Cros intervé i manifesta: “Ara faré tres apunts sobre tres temes. El primer
es refereix als patinets elèctrics. Els patinets elèctrics són considerats per llei vehicles com
qualsevol altre cotxe i, per tant, han de complir la majoria de les mateixes normes: no circular
en contra direcció, no circular per les voreres, no portar auriculars, no parlar per telèfon mòbil
mentre condueix… Tots hem viscut o vist situacions delicades amb patinets elèctrics. Per això,
plantegem que es faci una petita campanya de conscienciació als seus usuaris, que es podria
centrar en els carrers per a on més circulen. També, focalitzar-se en aquelles franges que més
utilitzen aquest transport.
 
El segon apunt, fa referència a un solar que hi ha just davant de la residència Onada: està ple d’
herbes altes i, segons ens comenten alguns veïns, fa dos anys que no es neteja. Demanem
que des de l’Ajuntament s’insisteixi en el seu propietari per tal que ho faci.
 
El tercer apunt té a veure amb les escoles velles, en concret amb el pati que hi ha darrera les
escoles velles, tocant el carrer de la Sardana. Ens han alertat i, així ho hem pogut veure
personalment, que en aquest pati hi ha força brutícia, també, una part de la vorera està
completament aixecada amb algunes peces que en sobresurten del lloc i, també, hi ha restes
de teules trencades que han caigut de la teulada. És un pati que un cop dins el recinte de les
escoles velles és d’accés lliure, és a dir, qualsevol persona hi pot entrar. De fet, les escoles
velles, és un espai freqüentat per nens i joves. Per tot plegat, demanem que aquest pati es
mantingui en bon estat i es facin les actuacions que calgui amb rapidesa. Ho diem per tal que
es pugui utilitzar per fer activitats, però sobretot, per una qüestió de seguretat. Torno la paraula
a l’Arnau”.
 
2.10- El Sr. Arnau Salvat intervé i manifesta: “Anem acabant. Parlem ara del servei de grua
municipal per a retirar cotxes. Segons consta a la web de l’ajuntament la guàrdia municipal
disposa d’un vehicle grua per a la retirada de vehicles. De fet a l’agost del 2020, nosaltres
mateixos vam consultar el llistat del parc mòbil de l’Ajuntament, i en ell també hi consta l’
existència d’una grua municipal. Tanmateix, quan hem vist alguna grua actuant per als carrers
de Riudoms, com per exemple en la cavalcada de reis, ens va semblar que la grua que s’
utilitzava era d’un servei extern de l’Ajuntament. Per això volem preguntar: Actualment l’
Ajuntament disposa d’un vehicle de grua propi? A quin any es va adquirir? Quants diners va
costar? Es troba en bon estat? Quantes vegades s’ha utilitzat durant aquest mandat? Com es
gestiona habitualment el servei de grua municipal, a través d’un vehicle propi o extern? En cas
que el servei es gestioni habitualment amb un vehicle de grua extern, però que a la vegada l’
ajuntament segueixi disposant d’un vehicle de grua propi, fem dues preguntes més: A què es
deu aquesta situació? Hi ha previst de canviar-la? I, per últim, el servei de grua extern és
deficitari per a l’Ajuntament? És a dir, s’hi perden diners?.
 
Canviant de tema, ara ens fixem en la il·luminació de Riudoms. De tant en tant ens arriben
comentaris de zones del poble amb poca llum, com ara, l’avinguda 1 d’Octubre, la zona de les
restes romanes, l’avinguda de Reus. Com dèiem, només són comentaris. Per això preguntem, l’
Ajuntament disposa d’alguna eina tècnica per certificar si un carrer o una zona del poble té prou
llum? El govern municipal té previst d’augmentar la il·luminació en algun punt o zona concreta
de Riudoms properament? Passo la paraula a la meva companya Teresa Basora”.
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2.11- La Sra. Maria Teresa Basora intervé i manifesta: “Per acabar, volem fer referència als
compromisos que els partits independentistes van agafar amb la ANC local i el col·lectiu
Riudoms per a la Independència en les darreres eleccions municipals. També apareixen
citades de manera genèrica en el de pla de govern. En concret, volem preguntar per dos d’
aquests compromisos. El primer fa referència a la retirada de l’escut espanyol de la façana de
la Casa de la Vila, per substituir-lo per a l’escut de Catalunya. De fet, aquest compromís ja es
va prendre l’any 2012, per tant, fa deu anys, quan tots els regidors d’aquest ple de CIU,
Esquerra i PSC, van votar a favor. La pregunta és la següent: El govern creu que a dia d’avui
complirà amb aquest compromís abans que acabi l’actual mandat? Des d'aquí l’encoratgem a
fer-ho i ens posem a la seva disposició.
 
El segon, dels dos compromisos, és el del pagament d’impostos estatals a l’agència tributària
de Catalunya. El ple del maig passat, Junts, Esquerra i la CUP vam aprovar una moció per fer-
ho. Per això, volem preguntar: Quan creu el govern que aquest acord es farà afectiu i es durà a
la pràctica? En cas que algun d’aquests dos compromisos no es faci efectiu, preguem que se’n
donin explicacions argumentades. Gràcies i fins aquí tot el nostre torn de precs i preguntes”.
 
El Sr. Alcalde agraeix les intervencions dels regidors d’ERC-AM.
 
Una vegada finalitzades les intervencions dels grups municipals, a continuació intervé el Sr.
Alcalde que manifesta el següent: “Anem a contestar les preguntes formulades en el ple
anterior, que no van quedar contestades en aquell moment. Abans de començar les preguntes,
el regidor de la CUP ha fet referència que havien entrar per registre unes preguntes d’
habitatge, les quals seran contestades en el proper ple, per un tema d’informació i poder
contestar totes les preguntes amb la informació pertinent i correcte, ja que hi ha informació que
no només depèn de la part política de l’Ajuntament de Riudoms. Serà traslladat i quan hàgim
rebut la informació, seran contestades per instància o en el ple. Anem ara a contestar les
preguntes que van quedar pendents en l’últim ple”.
 
3/. Respostes a les preguntes formulades pel grup municipal de la CUP en l’anterior sessió
plenària ordinària del dia 18/11/2021:
 
3.1/ El Sr. Jordi Domingo, regidor d’Urbanisme, respon a les preguntes formulades sobre l’Hort
del Coques, en relació a la zona aquella amb el cartell publicitari, que hi ha al damunt de la
casa de demostració:
 
- Qui és el propietari d’aquella estructura? Qui gestiona i en cobra els drets d’utilització?
 
Bé, l’ajuntament és el propietari del solar per cessió del projecte d’urbanització, però el pis de
demostració va ser construït pel promotor del bloc de pisos, per tant, ell n’és el propietari i ara n’
és el serè. Per altra banda, atès que l’edificació existent és provisional i està fora d’ordenació,
el seu propietari té la obligació d’enderrocar-lo abans que es donin les llicències de primera
ocupació dels habitatges, que seria com per donar acabada la construcció. Per tant, l’
Ajuntament no pot cobrar cap cànon per la tanca publicitària que hi ha instal·lada en aquesta
edificació, ja que no n’és el propietari.
 
3.2/ El Sr. Jordi Domingo, regidor d’Urbanisme, respon a les preguntes formulades sobre les
instal·lacions de les escoles velles:
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- S'han resolt totes les incidències detectades en l’edifici? Què passa a partir d’ara si apareixen
noves incidències relacionades amb la rehabilitació?
 
Si, abans de procedir a la devolució de la fiança, els serveis tècnics van constatar que s’havien
solucionat totes les incidències detectades en l'execució d’aquestes obres. En el cas que en el
futur sorgissin noves incidències, si aquestes són imputables a l'execució d’aquestes obres, l’
empresa constructora té la obligació de solucionar-les durant dos, tres o deu anys posteriors a
la seva finalització en funció de si són temes derivats de revestiments, cobertes o estructures,
respectivament.
 
3.3/ La Sra. Núria Mas, regidora de l’àrea d’Entitats, respon a les preguntes formulades sobre
el material complementari i dels espais de les escoles velles cedits de les entitats:
 
- Saber qui se n’ha de fer càrrec, és a dir, si per a moblar els espais que hi ha cedits a les
entitats, com poden ser, armaris, cortines, etc.
 
En l’inici del seu funcionament, l’Ajuntament va dotar aquests espais de mobiliari,
específicament taules, cadires i armaris. La resta de complements se n’ha de fer càrrec l’entitat.
 
3.4/ El Sr. Jordi Domingo, regidor d’Hisenda, respon a les preguntes formulades sobre la
rebaixa dels preus de les instal·lacions esportives, en quin estat es troba aquesta qüestió?
 
En el moment de formular la pregunta, l’àrea econòmica de l’Ajuntament, ja estava treballant en
la tramitació d’aquesta modificació de preus per l’ús d'aquestes instal·lacions esportives i, ara
es troba pendent de fiscalització. Tant aviat com sigui complet aquest procés de fiscalització es
procedirà a la seva aprovació per a l’òrgan competent. Remarcar que les entitats ja estan al
corrent, ja que se les està informant periòdicament.
 
4/. Respostes a les preguntes formulades pel grup municipal d’ERC-AM en l’anterior sessió
plenària ordinària del dia 18/11/2021:
 
4.1/ La Sra. Inmaculada Beatriz, regidora d’Esports, respon a les preguntes formulades sobre el
pavelló municipal:
 
- Quina és la previsió que es treballa per tenir les bombetes foses arreglades? Quan està
previst que el parquet aixecat per les humitats estigui arreglat? Del nou marcador que s’ha
instal·lat a la pista, sembla que hi ha una llicència d’ús que hauria caducat. Quina previsió hi ha
per tenir-lo arreglat?
 
Sobre les diferents reparacions i manteniment del pavelló algunes d’elles requereixen de
contractació externa, que ara amb el pressupost aprovat de manera definitiva, es podran
executar. Sobre el marcador estem mirant de buscar una solució òptima per al seu
funcionament per part de les entitats. I, referent a la llicència, els dies abans de la seva
pregunta al ple, ja estava solucionat.
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Alcalde

Sergi Pedret Llaurado

Secretària

Alexandra Rodríguez Jiménez

El Sr. Alcalde també afegeix el següent: “També, el grup municipal d’Esquerra Republicana va
preguntar sobre la rebaixa de les quotes per utilitzar les instal·lacions esportives, el pavelló i el
camp de futbol. Entenem que aquesta pregunta queda contestada amb les respostes donades
al grup municipal de la CUP”.
 
Sent aquesta la última pregunta, sent l'últim punt de l’ordre del dia, el punt de precs i preguntes,
donem per finalitzada aquesta sessió. Moltes gràcies a tots i ens veiem a la pròxima sessió que
ens trobem i a veure si no tarda massa temps en poder-nos trobar de manera presencial, altra
vegada. Moltes gràcies a tots i fins aviat.

I no havent-hi més assumptes a tractar, el Sr. Alcalde aixeca la sessió a l’hora i el lloc indicats
al començament, de la qual s’estén aquesta acta, que signa l'alcalde amb mi, la secretària, que
certifico.
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